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Poš tn ina p lačana v gotovini 

Govori t i m o r a m o o naš ih uspehih , o naši borbenost i , o n a š e m 
e lanu, vzbujat i m o r a m o s a m o z a v e s t spričo naš ih u s p e h o v in 
p c n c s n e g a zadržanja našega d r ž a v n e g a vods tva , ter na š t e 
v i ln ih naš ih pr idob i tvah gradit i in krepit i čisti m o č a n patr io 
t i zem ter se zavedat i , da je k l jub s trahovi t i harangi naš u g l e d 
v s v e t u naraste l , ter da i m a m o dovo l j osnov , ki n a m dajejo 
p o g u m in s a m o z a v e s t za našo nada l jn jo borbo n a v s e h p o d 
ročjih. Miha Mar inko 

Osvobodilna fronta in njene naloge pred volitvami 
v krajevne ljudske odbore 

v ponedeljek je zasedal picnum okrajnega odbora OF Celje-okolica, s katerim 
je «topil okraj v predvolivno kampanjo. Najprej je govoril tov. Debič Boris, ki 
je nakazal, kakšno važno vlogo ima sedaj Jugoslavija v svetu in kako prav 
zaradi svoje odločne borbe za čistost linije marksizma in leninizma uživa ve
dno večje simpatije proletarcev vseh dežel . Tov. Ocvirk Ivan je govoril o za
družništvu in gospodarskih problemih t e r kritično ocenil delo frontnih organi
zacij pri izpolnjevanju naše najvažnejše naloge, socializacije vasi. Govoru, ki ga 
je imel tov. Piki Jože in ga v celoti prinašamo, je sledila obširna diskusija. 

Naloge, k i j ih Ima Osvobodi lna f ron
ta p r i izgradnji socializma so ogromne 
in vsem mora biti jasno, da j ih ne bomo 
uspešno izvajali, če naš ih osnovnih or 
ganizacij ne bomo s ta lno vses t ransko 
utr jeval i . P r e d v s e m pa, če n e bomo od 
pravi l i osnovne slabosti našega dela, 
to j e podcenjevanja poli t ičnega dela. 

S topamo v predvol ivno k a m p a n j o in 
tud i to nalogo bomo p rav i lno in do 
bro rešili , če bomo izvedli č im širšo 
aktivizaci jo volivcev, k a r p a bo doseže
mo p r e d v s e m s p rav i l n im poli t ičnim d e 
lom in objekt ivno k r i t iko dosedanjega 
dela. Brez dvoma bo t ak način dela v o 
dil k u t r j evan ju naš ih osnovnih or 
ganizaci j . 

Kr i t ično o b r a v n a v a n j e napak , ki so 
j ih delali p r i svojem poslovanju dose
danji odbori bo pokazalo, da so le 
te mnogokra t izvirale iz zelo slabega so
delovanja in s labe povezave med nj imi 
in Osvobodilno fronto, ki ni znala r a z 
n ih gospodarskih u r e d b in nalog p r a 
vilno podpre t i s pol i t ičnim delom, s p o 
jasnjevanjem. 

Na kaj j e t r eba pr i teh vol i tvah še 
p r a v posebno pazit i . V l judskih odbo
r ih so bili dn so še danes sovražni vp l i 
vi, k i niso v celoti odpravl jeni . Ti sicer 
ne vpl ivajo b is tveno na značaj oblasti 
kot celote, toda pr ihaja jo do izraza v 
obliki naspro tovan ja p r i dos lednem iz
vajanju nalog, k i j ih daje l judska ob 
last. L judsk i odbor i imajo in mora jo 
imeti močnejšo oporo v Ljudsk i fronti , 
r ka te r i je, k a k o r j e rekel tov. K a r d e l j : 
»Temeljna goni lna sila zveze delavcev 
in d rug ih delovnih l judi pod vods tvom 
Komunis t i čne parti je.« 

Volitve,- k i bodo v KLO- je , morajo 
naprav i t i obračun s sovražnimi vplivi , 
morajo temelj i to spremeni,ti socialni se 
stav le teh. 

Niz p r imerov v n a š e m okra ju n a m k a 
že kako so pr iha ja le ob vsaki pr i l iki do 
izraza težnje nasp ro tn ih e lementov, sa
bot i ra t i u k r e p e l judske oblasti . Ti p r i 
mer i kažejo, da so tak i e lement i , k i so 
se vr ini l i v l judske odbore znal i to 
spre tno izkoriščati in za rad i n e b u d n o -
sti f rontne organizaci je pr idobivat i p o 
zicije in us tva r j a t i nepovol jno pol i t ič
no situacijo. 

V Trnov l j ah j e n a p r imer p r edsedn i 
k u Runovcu uspelo izigrat i na ses tan
ku, k i ga j e skl ical sam n a svojo roko, 
del članov OF, organiz i ra t i odpor prot i 
sekre ta r ju tamošnje organizacije O F in 
nastopi t i z zahtevo, da se t a odstavi , v 
g l avnem seveda zaradi tega, ke r je s 
svojo dosledno poli t iko dela mot i l »pre
ljubi mi r v Trnovl jah« . J a s n o je, da m u 
kot k u l a š k e m u e lementu ni bilo za p r a 
vi lno izvajanje nalog, da j e bi l prot i 
r az redn i diferenciaciji in za in te res i ran 
da ščiti p r e d v s e m sebi enake . 

Letošnje f rontne br igade , odkupi , m o 
bilizacija s ta lne delovne sile, u s t a n a v 
l janje KOZ, se tveni p lan i itd., so jasno 
pokazal i , da imamo tudi v naš ih K L O -
j ih e lemente , k a t e r i h delo se odraža v 
sabot i ran ju gospodarskih odredb, pri 
š i r jenju sovražnih pa ro l itd. 

V Trnav i je okra jn i ak t iv is t uspel 
r a zk r inka t i špeku lan t ske težnje l judi , 
ki so se hotel i okorist i t i p r i oddaji 
k rompi r j a s sk r ivan jem večjih količin. 
J a sno , da bi mora la v prv i vrs t i K L O si 
p rav i ln im razrezom, OF pa s poli t ičnim 
delom znat i ali to v napre j prepreč i t i 
ali pa potem t a k e poskuse tud i s ama 
razkr inkova t i . 

Razumlj ivo, da j e n e samo naloga, ki 
izhaja iz P r o g r a m a Ljudske fronte, a m 
pak tudi dolžnost vseh poš tenih d ržav 
ljanov, da se taki p r imer i razkr inkuje jo 
in preprečujejo . 

Za učvrščevanje svojih pozicij, k i so 
j ih znal i ponekod zelo spre tno izkor i 
ščati , se bodo j asno tudi sedaj pr i teh 
vol i tvah skušal i obdržat i ali pa se celo 
ponovno vr in i t i v l judske odbore . .Tak i 
poskusi se že kažejo v iz rednem zan i 
man ju špekulan t sk ih , ku lašk ih e l emen
tov za predstoječe voli tve, k a k o r j e to 
slučaj v Slivnici . Ljudje, ki n ikda r niso 
kazal i odkr i te pr ipravl jenos t i sodelova
nja z l judsko o1)lastjo ali OF, skušajo 
sedaj t ako pr ip rav l jenos t dokazat i in 
pr idobi t i zaupanje . J a sno , da m o r a m o 
bi t i v tak ih p r imer ih izredno pozorni in 
z največjo aktivizaci jo uresnič i tev t ak ih 
n a m e n o v p r e p r e č i l . Vemo, da je ravno 
v Slivnici že pr i zadnjih vol i tvah uspelo 
pr i t i med odborn ike t a k i m l judem, k i 
niso bili člani OF. da j e p r a v v t em 
kra ju čuda mnogo napak , k i pa gredo 
skoro vedno v škodo mal ih ljudi. 

Vedet i moramo, da bodo ti e lement i , 
ko bodo spoznali in ugotovili , da so r a z 
k r inkan i , obrnil i j a d r a v drugo smer in 

začeli več ali manj p r ik r i to delat i n a 
tem, da uspešen razvoj p redvol ivn ih 
p r ip rav č im bolj onemogočijo. Na to 
morajo biti naše organizaci je p r i p r a v 
ljene, zato j e t r eba p r i r azk r inkovan ju 
množične udeležbe. 2 e i m a m o pojave 
parol in govoric, k i brez dvoma kažejo, 
kako p rav i lne so t a k e t rd i tve . V L a 
škem sektor ju je bi la od tak ih t ipov iz
dana parola, da se j e okra jn i aktivist , 
ki običajno v t i s tem sektor ju dela, obe
sil, d rug pa da je zaprt . Tre t j i zopet, da 
je pobegnil . Gre za ljudi, k i v t em sek
torju dosegajo p r i svojem delu uspehe 
in n a m e n t ak ih paro l j e prozoren. S e 
veda pravijo,- če so že okra jn i akt ivis t i 
začeli počenjat i t ake s tvar i , po tem n e 
kaj ni v redu. Torej us tvar i t i neko n e 
gotovost, v t e m j e izvor t ak ih govoric in 
zato se m o r a m o pro t i n j im odločno b o 
riti . 

Speku lan t sk i e lementi , o ka t e r i h go
vorimo, stojijo n a v a d n o v vrs t i t is t ih, 
ki ne izvršujejo nalog, ki zadržujejo od
kupe in s tem škodujejo l judski s k u p 
nosti. Nujno je t r eba postopat i v vseh 
pr imer ih , k a k o r so to storili v D r a m -
Ijah. k jer so največjega špeku lan ta , k i 
j e bil tudi član KLO razkr inka l i , k e r je 
zatajil vel ike količine k rompi r ja . N a 
pravi l i so pravi lno , k e r so ga izključili 
iz OF in onemogočili vsako nada l jn je 
zakoni to poli t ično delovanje . 

P ro t i t a k i m l judem je ' po t rebna n a j 
večja strogost, n e smejo ui t i pravični 
kazni , toda po t r ebno j e t a k e slučaje 
j avno obdelat i . 

V D r e n s k e m r e b r u j e pr išel na p r e d 
sedniško mes to vaški bogataš , nečlan 
OF, ki j e kaza l vedno vel iko vnemo za 
delo. sodeloval p r idno p r i vseh r a z r e 
zih ter skuša l seveda uvel javi t i načelo 
»vsi enako«. T a k o se j e dogajalo, da so 
imeli mal i kme t j e so r azmerno večje 
pr i spevke k a k o r sam in da se j e to od 
ražalo p r i vseh odkupih . Nezadovol j 
stvo je mir i l s t em: »Da j e t r eba pač p o 
trpet i , ko pa živimo v dolini solz.« Le 
pozornosti f rontne organizacije je p r i 
pisati , d a m u ni uspelo še več škodo
vati in kvar i t i polit ično situacijo v 
kra ju . 

Špeku lan t ske t endence nasp ro tn ih 
e lementov vodijo do tega, da skušajo, 
kakor smo ugotovili , odkupe sabot i ra t i 
ali j ih neprav i lno izvajat i in se bo zato 
v zvezi s temi vol i tvami brez dvoma 
pojavila parola , da bi bilo venda r l e 
bolje z odkupi nekoliko počakat i ali pa 
jih odložiti dokler ne bodo vol i tve z a 
kl jučene. To bi seveda bi la voda n a 
njihov ml in ter bi bil s t em dosežen 
p rav naspro tn i uspeh, kako r pa ga m o 
ramo doseči. Zato morajo naspro tno t e 
m u naše množične organizaci je nudi t i 
vso podporo pr i dos lednem izvajanju 
odkupov in drugih gospodarskih n a 
log. P r i t a k e m izvajanju bomo namreč 

naj laže razkr inkova l i špeku lan te , ko t 
je to bil slučaij v Drami jah . 

Mali in srednji t e r pošteni delovni 
kmet je oddajajo svoje p r ide lke v redu , 
špekulan t i pa se bodo r a v n o n a t em 
pokazali in p rav n a t em j ih b o mo r a z 
kr inka l i i n tud i onemogočili , d a bi se 
vrini l i v nove odbore. 

Zato je v predvol ivni k amp an j i p o 
t rebnega mnogo poli t ičnega dela in 
mnogo vztrajnost i , da bomo t ake s lu 
čaje h i t ro odkrival i in tudi b r ez p o m i -
.slekov na jh i t re je razkr inkoval i . 

Mi smo danes na prehodu iz k a p i t a 
lizma v socializem in naša l judska o b 
last n a m je odprla pot v socializem. Ta 
oblast j e zmožna zlomiti odpor i zko
riščevalcev. Osvobodilna fronta s svo
j im delom pri mobilizaciji delovnih 
množic pa mora pr i t em naj tesneje so
delovati . V Osvobodilni fronti se u t r j u 
je zveza delavskega raz reda z d rug im 
delovnim l juds tvom in mora jo zato t u d i . 
predstoječe voli tve služiti tej važni n a 
logi, da naprav imo, kako r je reke l se 
k re t a r OF Slovenije tov. Mar inko ob
račun z vsemi ku lašk imi e lement i . Zato 
morajo organizacije O F skrbet i , da bo 
sestav predloženih kand ida tov tak , da 
bodo v bodoče odbore prišl i r es poš te- ' 
ni, zavedni in razredno borbeni l judje. 
Po tem bo pr i izvajanju bodočih nalog 
mnoga nepri je tnost p r ih ran jena . 

Voli tve in že p redp r ip r ave mora jo 
dalje služiti temu. da odločno p o p r a v i 
mo odnos, k i ponekod v lada m e d O F 
in KLO. Poleg v r s t e dobrega in p r a v i l 
nega sodelovanja pa so tudi p r imer i ko 
tako sodelovanje obstoja samo v tem, 
da prevzemajo posamezni funkcionarj i 
osnovnih organizacij OF v izvrši tev to 
ali ono gospodarsko nalogo kot kur i r j i 
in ponekod se je že k a r udomači la n a 
vada, da se povezava odraža samo v t em, 
da funkcionarj i OF prenaša jo r azne 
u r edbe in odločbe mehan ično napre j na 
člane OF. V Prevor ju p a i m a m o celo 
tak pr imer , da pozove admin i s t r a to r 
funkcionarja OF te r r ru zapove, da m o 
ra določeno nalogo tako izvesti , k a k o r 
je predpisano, po tem pr ide do r a z n a -
šanja odločb in pozivov n a polit ično d e 
lo, na u temel jevanje p rav i lnega izvaja
nja pa se pozabi. In s t em je pa n a v a d 
no končano medsebojno sodelovanje v 
t a k e m k ra j evnem odboru. 

Naspro tno bi pa mora lo to tesno so 
delovanje obstojati v tem, da se v a ž n e j 
še gospodarske naloge, za čijih izvedbo 
je po t rebna množična akt ivizaci ja l ju 
di, prenesejo od s t ran i K L O n a osnov
no organizacijo OF in d ruge množične 
organizacije, ta pa bo prav i lno izvedbo 
zagaran t i ra la s tem, da bo s člani o b 
r a v n a v a l a k a k o bo to naj lažje izvesti 
t e r ugotovila n a p a k e in poli t ično u s m e 
ri la izvajanje gospodarskih akci j . 

V p r i p r a v a h za. voli tve, k o se bodo 
vršil i š tevi lni ses tanki po naš ih vaseh 
je p r a v n a to tesno sodelovanje t r e b a 
pokazat i in z l judmi kr i t i čno o b r a v n a 
vat i dosedanje delo tako OF, k a k o r 
K L O zato, da se bo delo v bodoče iz
boljšalo in pr inaša lo boljše rezu l ta te . 
Mi s t r emimo s ta lno napre j in o d p r a v 
ljanje n a p a k n a m služi, da h i t re je dose
gamo uspehe, k i so n a m potrebni . 

Mnogo j e s tvar i , ki povzročajo neza 
dovoljstvo in nas ta ja jo za rad i b i rok ra t 
skega dela us lužbencev in j im je vzrok 
končno p r e m a l a množična kont ro la od 
s t ran i volivcev in č lanov OF. 

Treba je mnogokje poprav i t i odnos 
us lužbencev do volivcev do ljudi, ki 
pr ihaja jo po opravk ih na KLO, odločno 
pa prek in i t i s tem, da bi preds tav l ja l 
oblast v K L O plačani adminis t ra tor . 

Mnogo nepr i je tnos t i bo odpravl jenih , 
če bodo organizacije O F posvet i le več 
pozornost i razdel jevanju živilskih n a 
kaznic. Tudi pr i t em še imamo n a p a k e 
zato, k e r se ta s tvar mnogokje o b r a v n a 
va b rezdušno in povr šno in hvez p r a v e 
ga odnosa do ljudi, ki so res vezani n a 
ga ran t i r ano p resk rbo . V Šent jur ju j e 
ostalo neki mesec 30 ljudi brez živil, 
nakazn ic in F ron t a o tem n i dovolj r a z 
pravl ja la . Pr izade t i n e kr i t iz i ra jo n i k 
dar dela, k i j e posledica površnost i , r e 
cimo adminis t ra tor ja , a m p a k se vedno 
jezijo le na l judsko oblast in n a OF, n a 
sprotni e lement i pa to s p r e t n o izkor i 
ščajo. 

Zato j e k r i t ika dela K L O in naš ih 
osnovnih organizacij v predvol ivni do 
bi n u j n o po t r ebna za aktivizacijo vol iv
cev. 

Mars ik je že dolgo ni bilo zbora vol iv
cev. K a k o r so množični ses tanki F r o n 
te zato. da se obravnava na njih pol i 
t ična s i tuaci ja k ra ja , tako se na zbor ih 
volivcev ob ravnava gospodarska s i tua
cija. P r i sodelovanju f ronte s K L O se 
oboje lepo poveže in volivci p r i t a k e m 
nač inu dela sprejemajo izvajanje n a 
log, ko t svoje naloge si j ih osvojijo in 
je potem tudi dana garanci ja za uspeh. 
Tam, kjer j e več selankov, t a m je več 
dobre k r i t i ke in v t ak ih KLO- j ih je več 
uspehov. Za to m o r a OF pomagat i p r i 
organiz i ranju zborov volivcev in dajat i 
tudi pobudo za skl icevanje istih. 

Odkr i to ob ravnavan je n a p a k bo p o 
menilo pre lomnico v delu K L O in od
padlo bo kampan j sko delo, odpadlo s t a l 
no popravl janje pol i t ične si tuacije, ki 
je b rez dvoma odvisna tudi od p r a v i l 
nega dela KLO. 

K a k o rado se zgodi, da gredo K L O - j i 
kot f rontne organizaci je t am, kjer se 
opušča množično sodelovanje na izva
janje nalog, kako r p rav i lno po liniji 
na jmanjšega odpora . Nalogo j e t reba iz
vesti , pos tavl jen je rok, poli t ičnega dela 
ni, ses tankov ni in zato b r ž k izvedbi 
dotične na loge s pomočjo groženj in i z 
sil jevanja itd., k a k o r je to bil p r ed 
k r a t k i m p r i m e r v K L O Rifniku, ko so 
od K L O in O F pooblaščeni l judje h o 
dili ponoči od hiše do hiše in s h r u p o m 
in v ikom ter grožnjami vrši l i odkupe 
prašičev. Ce tako delo ni n a m e r n o sa -
bot i ranje prav i lnega izvajanja, po t em 
bo vse drugo o čemer smo že govorili 
neprav i lno . 

Zato vidi te je t r eba izkoristi t i v sako 
pri l iko, da vzgajamo naše frontovce 

I poli t ični zavesti . Ne sme bit i izvajanje 
nalog posledica groženj , a m p a k n a s 
p r o t n o odraz visoke zavest i i n p r i p r a v 
ljenosti naš ih ljudi, č imprej izgradi t i 
socializem v naši državi . 

Vsi sestanki , k i j ih bomo vrši l i n e b o 
do šli m i m o poizkusov naš ih sovražn i 
kov zaseja t i zmedo med nas . Zato ne 
sme bit i ses tanka , n a k a t e r e m se ne bi 
govorilo o sovražni kampan j i , ki jo v o 
dijo p ro t i n a m v lade SZ in drug ih d r 
žav l judskih demokrac i j . O b r a v n a v a t i 
moramo nač ine dela, k i se ga pos lužu
jejo, da bi us tvar i l i p r i naš ih l judeh n e 
zaupanje v las tne sile in p redvsem n e 
zaupanje v prav i lnos t poti . po k a t e r i 
s topamo. Brez dvoma j e razprav l jan je 
o t em po t rebno zaradi tega, ke r bo k a m 
pan ja Informbiroja dobro služila tud i 
naš im domačim nasprotnilkom. ki bodo 
s pa ro l ami skušali naše delo otežkočiti . 
2 e dosedaj poznan im p a r o l a m o vojni 
nevarnos t i , o tem, da bo ju t r i ali p o 
ju t r i šn jem drugače, da se zaman u p i 
r amo t ako vel iki državi , k a k o r je SZ, se 
bodo pr idruž i le p r a v gotovo še nove. 

Od budnos t i naš ih f rontnih organiza
cij pa jasno n e bodo n ik je r dosegle svo
jega uč inka . 

N a t eh naš ih ses tank ih m o r a p r i t i do 
izraza vsa p r ip rav l j enos t p redvsem 
frontnih funkcionar jev za vs topanje v 
kmet i j sko obdelovalne zadruge . 

Ce pravimo, da j e F r o n t a tista, k i j e 
goni lna sila našega gospodarskega in 
poli t ičnega udejs tvovanja , po t em m o r a 
jo v p rv i vrs t i č lani odborov kot vodi
telji osnovnih organizaci j bit i tisti, ki 
poznajo velik pomen zadrug , ki vedo 
kako se bo z us t anav l j an jem z a d r u g 
olajšalo delo K L O in bo torej p r i p r a v 
ljenost v t em smislu ena najboljš ih p r i 
p rav za nove voli tve. 

Povsod, k jer so močne s ind ika lne po 
družnice , mora jo osnovne organizacije 
OF skupaj s člani s ind ika tov pr is topi t i 
k p redvol ivn im p r ip r avam. Člani s in
dikatov, na jborbenejše množične orga
nizacije, bodo uspešno pri t em p o m a 
gali . 

Za rad i čim boljšega izvajanja vseh 
teh p r e d p r i p r a v bodo sektorske konfe
rence zato, da se t a m vse množične or
ganizaci je in K L O seznanijo dodobra z 
načini poli t ičnega dela. s tehničn imi 
p r ip ravami , k i so po t rebne . M e d t e m pa 
se čimbolj pos lužujmo navodi l in smer 
nic dela. k i j ih je dal p r a v za obdobje 
našega dela s ek re t a r Osvobodi lne f ronte 
Sloveni je tov. Miha Mar inko na za se 
dan ju Glavnega odbora OF v Ljubl jani . 

Ce bomo s tvar i p rav i lno zagrabil i b o 
mo dosegli, da bodo novi k r a i e \ T i i l jud
ski odbori spr ičo povečanih na log e k s -
pedi t ivni , da bodo tem na logam tudi 
kos. po drugi s t ran i p a bomo uspeli s še 

i večjo aktivizacijo l judskih množic v 
' Osvobodilni fronti nudi t i K L O - j e m iz-
v d a t n o pomoč. 

Froiifne organi za cije iz prcfročja Dobrne 
naporedniejft rsent frontnim, or(/anizffcijatn 

okrttfa Celje - okolica teknioranje 
Kje bo največ funkcionarjev Osvobodilne fronte vključenih v zadružne eko

nomije ali pa kjer so zadruge v kmetijsko obdelovalne zadruge? 
Kje bodo pridobili procentualno najvišje število članstva? 
Kje bo največ ses tankov v zvezi z volitvami, kje bo lepša udeležba in kje 

bodo ti sestanki najboljše pripravljeni? 
Kje bodo izvedli najboljše ostale priprave, da bodo volitve nemoteno pote

kale, uredili volivne imenike, določili volišča, organizirali -poročevalsko službo itd. 
Kje bodo imeli najlepše urejena in pripravljena volišča in kje bo v dopol

danskih urah volivna udeležba najmanj 80 odstotkov? 
Kje bodo na zadružnih gradnjah dosegli lepšo udeležbo tn kje bo opravljenik 

najve>č prostovoljnih ur dela? 

Kovinarji v Storah napovedujejo vsem 
sindikalnim podružnicam tekmovanje v pomoči 

terenu pri volitvah 
Plenumu OF želimo v tem zasedanju 

najlepših uspehov, želimo, da bi uspešno 
razčistil vsa vprašanja in sprejel sklepe, 
ki bodo kar največ pripomogli k pra
vilni in dobri izvedbi volitev v krajevne 
ljudske odbore, naše najvažnejše organe 
ljudske oblasti. 

Da bi pokazali, da pravilno pojmuje
mo veliko važnost volitev v naše kra
jevne ljudske odbore, napoveduje sindi
kalna podružnica kovinarjev v Štorah 
sindikalnim podružnicam vseh podjetij in 
ustanov v okraju Celje-okolica tekmo
vanje v naslednjih točkah: 

1. Katera sindikalna podružnica bo s 
temeljitejšo organizacijo nudila OF vso 
svojo pomoč p r i volivni agitacij i . 

2. Katera sindikalna podružnica bo 
bolje usposobila svoje članstvo, da bo 
krajevnim odborom OF nudilo kar naj
več pomoči p r i u re jevan ju vol ivnih i m e 
nikov in pri izbiri kandidatov. 

3. Katera sindikalna podružnica bo po 
svojih članih največ prispevala, da bodo 

volitve izvršene stoodstotno že v do
poldanskih urah. 

Predlagamo, da to tekmovanje nadzira 
Okrajni sindikalni svet v Celju skupno 
z Okrajnim odborom OF Celje-okolica. 

Sindikalna podružnica bo s svojim 
članstvom temeljito predelala Zakon o 
ljudskih odborih in tolmačila pomen, ki 
ga imajo volitve v ljudske odbore na 
sedanji stopnji socializma. Razlagala bo 
svojim članom demokratičnost ljudskih 
odborov in demokratičnost volitev. Po 
svojih članih bo v njihovih KLO-jih vse
stransko pomagala odborom OF v pro
pagandi, ki jo vrši Fronta za po^julari-
zacijo volitev. Skupaj s člani Fronte 
bodo člani naše sindikalne podružnice 
skrbel i za izvajanje zakoni tost i v v o -
l ivnem postopku. 

S tem želi dokazat i sindikalna podruž
nica kovinarjev v Štorah, da se zaveda 
vloge, ki jo igrajo sindikati pri izgrad
nji naše ljudske oblasti, vloge, ki jo ie 
odredila sindikatom delavcev in name
ščencev naša .slavna Parti jaf 

S k l e p i p l e n u m a 
Na podlagi referatov in diskusije, ter v svrho čimboljše aktivizacije vsega 

članstva OF v našem okraju, za izvedbo številnih nalog, sprejema današnji plenum 
z ozirom na volitve v KLO naslednje sklepe: 

1. Funkcionarji osnovnih organizacij OF morajo spremeniti svoj odnos do 
zadružništva in kot politični voditelji prav sedaj v času volitev z ustanavljanjem 
KOZ dokazati, da razumejo ogromen pomen zadružništva v našem gospodarstvu. 
Predvsem pa bodo s tem, da bodo sami stopali v socialistični sektor gospodarstva, 
dali vzgled vsem ostalim članom, 

2. Frontne organizacije v vsakem posameznem okraju bodo posvetile največjo 
skrb pravilni izbiri kandidatov, le najboljši, le najnaprednejši in najbolj revolu
cionarni člani OF bodo kandidati za nove KLO. Zato bomo o izbiri kandidatov 
razpravljali na masovnih sestankih, 

3. Vse osnovne organizacije pristopijo takoj k tehničnim pripravam zato, d« 
bodo volitve brezhibno potekale, takoj se začno pregledovati volivni imeniki, 
oskrbijo se prepisi istih za poedina volišča, določijo vol'šča, volivne komisije, 
dalje, preskrbeti, da bodo vsa volišča okrašena, da bo tako podan zunanji mani-
festativni izgled, da bo pripravljena poročevalska služba itd, 

4. Za nadaljnjo aktivizacijo se pristopi takoj k vaškim sestankom in sicer po 
načrtu, ki ga izdela OO OF. Vsaka vas bo imela v tem času najmanj tri vaške 
sestanke. 

V soboto dne 5. novembra bo v našem okraju 21 sektorskih konferenc s kra
jevnimi aktivisti zaradi upoznavanja z vseini predvolivnimi pripravami, člani ple
numa bodo skrbeli, da bo obisk od strani aktiva res polnoštevilen. 

Pri vsakem krajevnem odboru se formira politična volivna komisija v kateri 
bodo zastopane vse osnovne organizacije Fronte, ki bo povezana z okrajno volivno 
komisijo vodila in usmerjala potek predvolivnih priprav. Te komisije se postavijo 
najpozneje do 5. novembra. 

Osnovne organizacije OF bodo z aktivizacijo vsega članstva izvršile svoje 
letne plane do 29. novembra in do istega dne spravile pod streho vse začete 
zadružne gradnje. Splošna aktivi.7acija članstva mora ^r.figuirati tudi dotok novih 
članov tako, da se bo število dvignilo za 10 odstotkov do dneva volitev in 
naraslo od 38.000 na 42.000, 

Vsem gospodarskim nalogam, predvsem odkupu krompirja in izvedbi setve
nega plana bodo vse osnovne organizacije posvetile več pažnje kot doslej in 
skrbete, da bodo te naloge takoj izvršene. 

Člani plenuma se obveznfeio vse te skleoe prenesti na osnovne organizacije, 
da se bodo obveznosti izvajale, prav tako tudi, da bodo predvsem sedaj T predvo
livni kampanji v stalni pismeni povezavi z okrajnim odborom OF. 
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V Cinkarni že izpolnjevanje sklepa mestne partijske konference, o nujnosti boljše po
vezave z vodstvom sind. organizacije in upravo, kaže zadovoljive uspehe 

Mestna par t i j sh^ konferenca , ki se je 
vrši la dne 13. X. 1949 je m e d drug im 
ugotovila, da so č lan i komi te t a nudi l i 
p r e m a l o pomoči osnovni par t i j sk i o rga 
nizacij i v Cinkarn i in s t em tudi s in
d ika ln i podružnici . Tud i p l e n u m CK 
K P S j e ugotovil , da se par t i j ske o r g a 
nizacije ponekod niso zaveda le dejs tva , 
da j e s ind ika lna organizaci ja t r a n s m i s i -
ja Pa r t i j e za sprovajanje in ož ivotvar -
jan je linije Pa r t i j e m e d delavs tvom. 
Osnovne partijsike in s ind ika lne orga
nizacije so sicer z v n e m o in par t i j sko 
disciplino spre jemale raz l ične naloge, 
toda zgodilo- se je, da teh nalog sami 
niso znali pr i lagodi t i pogojem svojega 
kolekt iva . S t em so bile naloge n a pol 
izvršene, včasih j e bil odgovor ali p o 
ročilo ses tavl jeno k a r za mizo v pisarni , 
dočim do delavca glas višjega p a r t i j 
skega ali s indika lnega fo ruma sploh ni 
prišel . Mislim, da ni ma lo nižjih s i nd i 
ka ln ih forumov, ki so in še delajo t ako ; 
t r eba j e samo n a O k r a j n e m sve tu p o 
gledat i t romesečna poroči la in to po 
vseh sektor j ih s indika lnega dela pa b o 
mo videli, da neka te r i s indikalni funk
cionarj i še vedno oper i ra jo z »hišnimi 
š tevi lkami«. 

Ena izmed s indika ln ih podružnic , ki 
j e sicer ves tno spre jemala d i rekt ive v iš 
j ih forumov in j i h j e zna la pr i lagodi t i 
pogojem,' j e bi la tud i podružnica Cin
ka rne . J a s n o pa je, da je bila ve l ika 
napaika, ko t j e ugotovila pa r t i j ska k o n 
ferenca, d a je bilo dano podnažnici in 
par t i j sk i organizaciji p r ema lo pomoči. 
Socia ldemokrat i , ki so imeli besedo v 
s indikalni organizacij i , so znali vsako 
d i rekt ivo ali predlog pr i lagodi t i pogo
jem, toda po svoje. Za ideološko-pol i -
t ično delo m e d delavs tvom so trdi l i že 
z znano nj ihovo frazo: »Pri n a s n e gre , 
delavci ne pridejo.« Ce pa so le iztisnili 
kakšen poli t ičen sestanek, so na njem 
govorili izkl jučno o živl jenjskih p o t r e b 
ščinah. S ind ika lna organizaci ja se mora 
nenehno t rudi t i za izboljšanje m a t e r i a l 
n ih pogojev delavstva , toda v me jah 
našega razvoja, za k a r pa je seveda t r e 
ba objasni tve in to s pol i t ične s t ran i . 
Ce pog ledamo zapisnike sej u p r a v n e g a 
odbora podružnice iz lanskega leta in 
tudi še letošnjega, opazimo znači lno t e n 
denco soc ia ldemokra tov; čim več sk le 
pov in poročanja , čim manj pa p reg le 
da in k l ican ja na odgovornost o izvr
ševanju skleipov, čim več h r u p n e borbe 
za »zboljšanje« živl jenjskega s t a n d a r d a 
delavstva , toda b rez pomisleka, ali je 
oblasti možno, da v določenem obdobju 
(drugo leto pet le tke) nud i de lavs tvu t i 
sto, kair bo delavec dobil koncem p r v e 
pe t le tke . T a k š n a »borba« za p rav ice 
»delavca« je t ipično soc ia ldemokra t ska 
in škoduje de lu s ind ika lne organizacije 
in t ako tudi kolekt ivu , k e r pos tane n e 
zadovoljen, k e r se bleščeče obl jube so-
cialdemokratslkih k r i čačev niso izvršile. 
Obenem s to »borbo« p a se j e od s t ran i 
s indika lne podružnice slabo vrši la ag i 
tacija in p r o p a g a n d a za organizacijo so 
cial is t ičnega t ekmovan ja , (proizvodnih 
brigad, znižanja pro izvodnih s t roškov 
itd., k i pomeni jo dvig ž i v l j e n j ^ e r avn i 
delovnega l juds tva . Na konfe rencah z 
višj imi forumi p a so v opraviči lo n a v a 
jal i r azne izgovore, .kot »z u p r a v o pod 
jet ja se n e da dela t i« , »pri n a s že i tak 
dosti delamo«, »saj n e moremo, t r i je 
delamo, vse drugo spi« itd., i td. Med 
tem pa so letele okrožnice iz oddelka j 
v oddelek o razš i r i tv i t ekmovanja , o 
-nujnosti organiz i ranja te ali one k o m i 
sije in celo o tem, da mora jo mojs t r i in 
p redsedn ik i pododborov vrš i t i po od
delk ih š tud i j ske ses tanke . O p r ip rav i 
p redsedn ikov pododborov in mojs t rov 
zg te ses t anke niso govorili , ke r ni 
»važno«, v kol ikor so se vrši l i t akšn i in 
slišni ses tanki in so tud i rodili u spe 
he, bi n a m mogli povedat i t a k r a t n i 
funkcionarj i . 

V zadnj ih mesecih p a se j e s ind ika l -
organizac i ja pod vods tvom p a r t i j 

ske organizaci je zna tno poprav i l a . Sč i -

stili so nekol iko vods tvo s indikalne po 
družnice, naveza l i tesno sodelovanje z 
upravo k a r je predpogoj za uspešno d e 
lo v podjet ju ter s k u p n o z upravo in 
par t i j sko organizacijo vložili težišče de 
la v organizacijo pro izvodnih br igad, 
socialist ičnega t ekmovan ja ter o b e n e m 
si.^r!bi za dvig živl jenjske r avn i de lov
nega kolekt iva , v zadn jem času p a je 
s ind ika lna podružnica šla še k o r a k n a 
pre j , p reš la je na s is temat ično delo ce
lotne s ind ika lne organizacije, posebej 
pa pr is topi la k organiz i ran ju poli t ično 
proizvodnih konferenc po oddelkih. To 
je velik k o r a k napre j v razvoju s ind i 
ka lne organizaci je v Cinkarni , posebej 
še, če ga p r imer j amo z delovanjem p red 
le tom dni. J a s n o je, da takoj od začet
ka ne mo remo misl i t i na k a k š n e izvan-
r edne uspehe, toda t akšen začetek, kot ' 
ga je us tvar i l a s ind ika lna podružnica 
C inka rne pod vods tvom partijsike o rga
nizacije jQ temelj nada l jnemu uspešne 
m u delu. 

Pogle jmo kr i t i čno s tanje proizvodnih 
b r igad in t e k m o v a n j e v de lovnem k o 
lekt ivu . 

K l jub temu, da je še dosti p o m a n j 
klj ivosti p r i organizaci j i t ekmovan ja in 
br igad, o k a t e r i h hočemo govoriti , m o 
r a m o v e n d a r š te t i m e d p r v e uspehe 
predčasno izvršen letni p lan, v enem 
izmed najvažnejš ih artikfov, v red i s t i -
l i r anem finem cinku. Ta p l a n je bil d o 
sežen d n e 17. oktobra . 

V d rug i polovici 1948. leta je bilo s i 
cer organiz i ranih 35 br igad s š tabom, 
toda te br igade so kma lu ut ihni le , š t ab 
pa aploh z delom ni pričel . Šele maja 
meseca j e s ind ika lna organizacija s 
par t i j sko organizacijo in u p r a v o pod
je t ja pr is topi la k t emu v p r a š a n j u r e s 
nejše. Organiz i ra l i so glavni š t ab b r i 
gad, sestavl jen iz članov u p r a v e pod 
jet ja . Pa r t i j e in s indikata , posebej p a 
še š tabe po oddelkih, na to pa pričel i o r 
ganizirat i br igade . Danes j e v podjetju 
organiz i ranih 76 br igad . Tudi opera t ivn i 
p lan je izdelan po oddelkih, po b r iga 
dah, u p r a v a p a j e v n o r m i r s k e m od
delku nas tav i l a nameščenca , k i vodi 
evidenco o b r igadah . 

iNajboljša b r igada je t r enu tno v p l i 
na rn i s k o m a n d a n t o m tov. Goležem, k i 
j e dosegla no rmo v sep t embru za 152%. 

D r u g a najbol jša pa je Tra tn ikova b r i 
gada, k i š teje 9 delavcev, v s e p t e m b r u 
so dosegli no rmo za 132%. Največji r e 
kord je ta b r igada dosegla 10. s ep t em
bra, ko je preseg la no rmo za 204%. Ta 
je pre je la v tem mesecu tudi p r e h o d n o 
zastavo. 

Br igada tov. Gregla v mehan ičn i d e 
lavnici p a je dosegla svojs tven r e k o r d 
v montaž i p l inskih genera tor jev . Delo 
se ni moglo no rmi ra t i , so pa časovni 
pokazatel j i r ekordno doseženi. Tr i dni 
p red rokom, k l j u b temu, d a j e bil rok 
v t ehn ičnem pogledu postavl jen s k r a j 
no k ra tko . Preje l i so tudi p r e h o d n o za 
stavo reži jskih delavnic . 

Med boljše b r igade spadajo tud i : B r i 
gada »Edvarda Kardel ja« v topilnici , ki 
povprečno dosega no rmo za 103%. Uspeh 
te b r igade je t e m bolj pomemben , k e r 
preds tav l ja topilnica osnovo c i n k a r n i -
ške proizvodnje . 

Br igada »Ivana Cankar ja« v ag lome
raciji dosega n o r m o za 103%, delo b r i 
gade je zelo pomembno , k e r p r e d s t a v 
lja aglomeraci ja ozko grlo za topilnico 
in igrajo n a p r a v e izrazito, vlogo. 

Br igada »Zagožen« v v a l j a m i dosega 
normo za 130%. Tudi b r igada »Ranko-
vič«, »Vovk Franca« v k e r a m i k i in b r i 
gada v f inem c inku presegajo svoje 
plane. N e k a t e r e b r igade v topilnici pa 
k.ljub t rudu , k i ga Vlagajo v delo ne d o 
segajo p l a n a in norm, k a r pa n i vzrok 
slaba organizaci ja b r igad in dela, a m 
pak v p r v i vrs t i sabotaža vodstva Če
ške republike, k i j e odpovedalo pogod
be in us tavi lo dobavo surovin . Te b r i 
gade k l j ub temu, da ne dosegajo p l a n a 
in norm, žr tvuje jo skupnost i še več, k e r 
se mora jo bor i t i z razn imi težkočami, _ 

kot n . pr . slaibe re tor te , ki j i m jemlje jo 
nep r imerno več dela k a k o r dobre r e 
torte. 

Uprava podjetja ima vel ike težkoče 
pri istočasni kap i t a ln i izgradnji na p o 
možnih in g lavnih objekt ih . Med tem 
ko je podjetje n a g lavnih objekt ih zelo 
h i t ro rast lo, s e vzporedno s tem po 
krivdi vods tva Češkoslovaške repub l ike 
ni izvršila p o t r e b n a kap i t a lna izgradnja 
na pomožnih obra t ih , t e r so se s t em p o 
javila n e v a r n a ozka grla. Ta 02ika gr la 
so eden izmed g lavnih vzrokov, da se 
proizvodni p lan v su rovem cinku ne iz
polnjuje. Pa r t i j ska organizaci ja s s in 
dikalno organizacijo in up ravo podjet ja 
je zlasti p r i r azk ladan ju obvladovala 
si tuacijo z organ iz i ran im prostovol jn im 
delom ter dosegla v t em pogledu p rvo 
mesto v Sloveniji p r e d jeseniško že le
zarno. Okrog 2000 prostovol jnih u r je 
bilo oprav l jen ih s amo pr i nak ladan ju . 

Kl jub težkoČEim se j e kolekt iv obve 
zal izvršit i p l an v vseh ar t ikl ih , razen 
v surovem cinku, k a r opravičujejo o b 
jek t ivne in razuml j ive težave do 29. n o 
vembra . 

Te objekt ivne težkoče pa n ikakor n e 
opravičujejo neuprav ičen ih izostankov, 
v ka te r ih tako vsaj izgleda C inka rna 
prednjači . Persona ln i odsek beleži v 
mesecu avgus tu 114 neuprav ičen ih iz
ostankov, k a t e r e je naprav i lo 45 de lav
cev. V mesecih s e p t e m b r u in oktobru 
pa je bilo neuprav ičen ih izostankov 
(dni) 323. V mesecu ok tobru imajo ti le 
tovariši na jveč izostankov: 

Čuden F r a n c v topilnici ima v ok to
b ru 10 neuprav ičen ih izostankov. 

Klopbtan Štefan I. ima v mesecu ok
tobru k a r 25 dni neuprav ičen ih izos tan
kov, r avno tako Meštr ič Mirko, k i ima 
tudi 25 dni neuprav ičen ih izostankov. 
Ojs t ršek Edvard , aglomeraci ja , 11 n e 

upravičenih izostankov. Kugovn ik F r a n 
čiška pa ima 20 neuprav ičen ih izostan-
kgv. 

Zuprah Franc , p raža rna , ima v tem 
mesecu 14 »plavih«. 

Uprava podjetja tega perečega p r o 
blema ne bo rešila z admin i s t r a t ivn imi 
ukrepi (kaznovanje, odvzem k a r t itd.), 
še manj pa, da bi čaka la n a in t e rven 
cijo inšpekcije dela. Reši tev vp ra šan ja 
j e samo v n e n e h n e m prepr i čevan ju 
vsakega posameznika, pr i č e m e r bi p r a v 
najboljši delavci iz kolekt iva s svojim 
vpl ivom lahko največ storili . 

Organizacij i oziroma iziboljšanju p r e 
h r a n e je s indikalna organizacija z u p r a 
vo podjetja posvet i la vso sk rb . O r g a n i 
zirali so dve res tavraci j i za težke t e r 
lahke delavce z nameščenci . R e s t a v r a 
cija j e preje la t r i mesece zaporedoma 
prehodno zastavico v t ekmovan ju d e -
lav.siko-uslužbenskih res tavrac i j , ko t 
najboljša res tavrac i ja v Celju. 

Da bi odpravi l i vse nepravi lnos t i , p o 
sebno p a dvignili disciplino in poživeli 
ideološko vzgojo kolekt iva , je u p r a v n i 
odbor podružnice v tesnem sodelovanju 
s par t i j sko organizaci jo pr is topi l v z a d 
njem času k n a č r t n e m u delu s ind ika lne 
podružnice . K š tud i ju po s ind ika ln i l i 
niji, k i se j e pre j vrš i l samo ob p o 
membnejš ih dnevih in j e zajel kveč je 
m u eno tret j ino vsega de lavs tva in n a -
meščenstva , s ta pa r t i j ska in s ind ika lna 
organizaci ja pr is topi l i po načinu, ki je 
za t a kolekt iv najbol j p r ik laden . P r i 
tem pa so upošteval i to, da j e pr i ce 
lotnem pol i t ičnem in pro izvodnem delu 
na jpomembnejša povezava m e d u p r a v o 
podjetja, parilijsko in sindik:alno o r g a n i 
zacijo, b rez k a t e r e n i mogoče misl i t i n a 
k a k r š n e kol i uspehe . 2 e p r i p rv ih s e 
stankih, ki so s e vrši l i po vseh odde l 
kih od 18. do 25. oktobra , so zajeli 60% 
delavstva . Uspeh bi b i l še večji, da so 
se neka t e r i p redsednik i pododborov in 
člani Par t i je , p redavate l j i z večjo odgo
vornost jo lotili agi taci je za udeležbo n a 
teh ses tankih . Nekaj k r i v d e leži tud i 
n i tem, k e r več izmen konča ob raz l ič 
nem času, tako, da niso mogli n e k a 
te re odde lke zajeti v celoti . S ind ika lna 

organizacija bo s t akšn im nač inom or
ganiz i ranih proizvodno-pol i t ičnih s e 
s t ankov k m a l u us tvar i l a p r a v o s tanje V; 
kolekt ivu, ki bo znal posameznike , ki še 
živijo pod vpl ivom raznih ku lakov in 
vnašanje nediscipl ine v kolek t iv in tud i 
one zastavonoše neuprav ičen ih izostan-
kar jev vreči na rešeto kr i t ike . Član s in
d ika lne organizacije, ki ima n a mesec 
20 plavih, ni vreden, da j e č lan orga
nizacije, kolekt iv ga mora s a m izločiti 
iz svoje sredine. S proizvodno-pol i t ič-
nimi ses tanki so v c i n k a m i š k e m k o 
lekt ivu sami delavci in nameščenci 
enkra t za vselej pokopal i t rd i t ev social
demokratov, »da v Cinkarn i ne gre«, saj 
je bila udeležba pr i nameščencih 90%, 
v p raža rn i 100%, pr i skladalni skupini , 
mehaničn i delavnici , p r i u s t a n o v a h pod
jet ja (čevljarski delavnici, industr i jski 
magazin), ekonomija, pa j e bila u d e 
ležba n a d 75%. Zelo s l aba udeležba je 
bila v topilnici , k jer j e bila zajeta k o 
maj ena če t r t ina d e l a v s t v a ^ Z a _ t a _ o d -
delek mora pa r t i j ska organizaci ja p o -
spbej nap rav i t i p l an s indika lnega š t u 
dija, seveda tako, da bi na t e h ses tan
kih obravnava l i teme, k i topi lničarje 
n.ajbolj zanimajo. 

Način, kako organizi ra t i s is temat ično 
delo s indikalne podružnice , posebej še 
ideološko polit ično delo, n i mogoče p r e d 
videti , za vse kolekt ive enako, t emveč 
j e t r eba realno ugotovit i ix)gaje, pod 
ka te r imi naj se to delo razvija . Tova 
riši v Cinkarn i so s tva r t ako le pri jel i 
v svoje roke : 

Po analizi pol i t ičnega-produkci jskega 
s tanja v podjetju, k i so ga izvršili d i 
rek tor podjetja, s ek re ta r biroja, p r e d 
sednik s ind ika lne podružnice, se j e v r 
šila š i rša pro izvodna konferenca t e h 
ničnega osebja ob navzočnost i s e k r e 

ta r ja biroja in p redsedn ika s ind ika lne 
podružnice. Na ta način j e dobila i>ar-
t i jska in s ind ika lna organizaci ja pre
gled p r e k o celotne produkci je , na k«ir 
se je naprav i l p lan konfe renc po odde l 
kih. Uprava j e določila tehnično oseb
je za vprašan ja proizvodnje. Pa r t i j a je 
določila svoje č lane za pol i t ična p r e d a 
vanja, s indikaln i organizacij i pa je 
ostala organizaci jska plat . S t em je bi l* 
izvršeno osnovno delo, povezava med 
vodilnimi forumi v podjetju. Vsi so Sli 
enotno n a delo, ni se zgodilo, da bi se 
križale d i rekt ive Par t i j e — u p r a v e p o d 
jetja. Upamo, da bo v pr ihodnj ih m e 
secih ta enotnost prišla še bolj do iz
raza. Celotni p lan s indikalne pod ruž 
nice v obdobju od 1. do 12. novembra , 
vsebuje p l an i r ane proizvodne ses tanke, 
krožke in p r i p r ave predavate l jev , s e s t a n 
ke s predsedniki pododborov, z refe
rent i , udarniki , racionalizatorj i itd. V 
času od 12. novembra do 17. n o v e m b r a 
pa imajo p l an i r ane proizvodno-pol i t ič -
ne ses tanke, konferenco l judskih i n 
špektor jev it^. V planu je t ud i točka 
»pomoč zadrugam«, p redavan ja o za 
družniš tvu itd. 

Na koncu meseca pa se bo vrši la za
kl jučna konferenca u p r a v e podjetja, b i 
roja in s indikalne organizacije, k je r 
bodo pregledal i s tanje celotnega pod
jet ja ter na podlagi lega s tanja n a p r a 
vili p lan za pr ihodnj i mesec. 

Posebej p a imajo še svoj p lan d e t a j -
l i ran na posamezne oddelke referent i 
komisij up ravnega odbora s indika lne 
podružnice. Tak način dela, pr i k a t e r e m 
je osnovna povezava Par t i j a — u p r a v a 
podjetja — sindikat , bo v Cinkarn i , T 
k a r ne dvomimo, rodil p r i čakovane 
uspehe. ^ 

Sindikalna brigada v trdi borbi, da bi pri« 
pravila čimveč drv za zimo 

v P lan in i n a d Ojstrico je tudi med 
ostal imi deset ina Pek l e r Ivana . Prece j 
težak t e ren j ih ovira p r i delu, v e n d a r 
ni t i misli t i ni, da bi pust i l i hlodovino. 
T u pa t a m se za takne deblo, a že p r i 
skoči I v a n t e r pokaže k a k o gre naj laže. 
»S cepinom moraš takole,« pokaže de -
setar , in že polzi deblo navzdol . Vse 
naokoli frči, dokler se debla n e zaus ta 
vijo v dolini. Ob vznožju drče imajo že 
tretj ič pr ibor jeno p rehodno zastavico, 
na ka te ro so zelo ponosni in je ne dajo 
iz rok. Dese ta r P e k l a r r a d pohval i svo
je, saj j e njegova deset ina v četi n a j 
boljša in ima v njej br igadir je , ki d n e v 
no prekoračuje jo no rme za 15^—20%. 
K o m a n d i r te če te je Zigon Milan, k i pa 
hodi od deset ine do dese t ine t e r uči 
še ne izkušene br igadir je , kako je t r e 
ba popri jet i , da bo efekt c^la čim večji . 
Nekoliko napre j v gozdu v id imo že d r u 
go zastavo, na ka te r i piše »Najboljše
m u v četi«. Na vprašanje , k d o j e n a j 
boljši vsakdo r ad odgovori : Canžek J o 
že, dese tar t re t je desetine, k i presega 
dnevno normo za 20—25%. Njemu je 
p r a v dobro poznan teren, saj j e hodil 
po teh gozdovih kot pa r t i zan že leta 
1943. Vsi njegovi br igadir j i so ga vzl ju
bili ko t p ravega tovariša. Ob pros tem 
času j im razlaga o narodnoosvobodi lni 
borbi k a k o je posta l uda rn ik . Od 194G 
leta j e že š t i r ik ra t udarn ik , njegova 
želja pa je, da uspe tudi tokra t v b r i 
gadi. P r v a deset ina, k a t e r e dese ta r j e 
Ograjenšek Jože, je zaposlena na n a j 
težjem te renu , v e n d a r j e tud i m e d n a j 
boljšimi, saj jo sestavljajo večji del 
mladinci , k i hočejo čas tno izpolnjevati 
vse postavl jene j im naloge. 

II . četa živi v dolini v t^vši graščini , 
ki ima nalogo, da žaga in cepi drva . P r i 
tem delu sta zaposleni dve desetini, k i 
t ekmuje t a m e d seboj . Dese tar p r v e d e 

set ine tov. Polič Milut in je bil že v 

prejšnj i br igadi najboljši , za k a r j e do 
bil od republ iškega š t aba za sečnjo d r v 
pr iznanje . Vse to ga je pr ivedlo , da j e 
prišel ponovno v br igado t e r pos ta l t u 
di desetar . Ze d v a k r a t j e pre je l p r e 
hodno zastavico kot najboljši v četi, p r a v 
tako pa j e tudi njegova deset ina n a j 
boljša v četi. Njegov pomagač Soline 
F r a n c j e že takoj ob p r ihodu v b r i 
gado dejal : »Hočem delat i tako, da bo 
prehodna zastavica na jvečkra t moja.« 
Res jo je že prejel , v e n d a r se v b r i 
gadi vsi bori jo za zastavo — vsi h o 
čejo bi t i najboljši . 

V br igado pa so se zatekl i tudi n e 
kater i , k i so mislili preživl ja t i dopus t in 
živeti n a račun ostal ih br igadi r jev . T a 
ko je b r igada izključila iz svoje s r ed i 
ne Vovk Jožeta, ki se je nemora lno 
del n a p r a m br igadi r jem. Vse to b r i g a 
dirji vidijo. Oni vedo zakaj so prišli v 
br igado — vedo, da se bodo v br igadi 
vzgajali pol i t ično in ideološko, po d r u 
gi s t r an i pa ut rd i l i močno tovar iš tvo, k i 
je predpogoj b r igadnega življenja. B r i 
gada ima redno poli t ične ses tanke , p r a v 
tako pa tudi dosti vesel ja i n razvedr i la . 

S ind ika lna podružnica Tov. e m a j Hra
ne posode je svoje de lavce-br igadi r je 
obdar i la s priboljškom, s čemer j e dala 
vzgled ostal im podružnicam. Z vesel imi 
obrazi so med seboj govoril i : »Vidiš> 
tud i ostali mislijo na nas , oni izvršujejo' 
plan za nas , mi j im pa bomo zas igu-
ral i tol iko drv, da j ih bo lahko vsak 
član ix>družnice deležen.« Ob tej pr i l iki 
j im je v imenu s indika lne podružnice 
Tovarne emaj l i rane posode tov. Skal icki 
obrazložil pomen te važne akcije — b r i 
gadirji Pa so obljubili , da bodo še bolj 
poprijeli za seki re in cepine t e r se bo 
nj ihova pesem razlegala da leč naokol i 
— saj je tudi s ind ika lna br igada , v njej 
p a br igadir j i člani naš ih s ind ika ln ih 
podružnic . 

NAŠI GOZDOVI SO POLNI 
SIROTANOVIČEV 

Lepo jesensko j u t r o je bilo in sonce 
je obsijalo Savinjsko dolino, ko smo se 
po ozki cesti nag lo bližali N o v e m u 
kloš t ru . P r e d poslopjem, k je r se je za
časno nas tan i l a kuhinja , je bilo že vse 
v po lnem r a z m a h u dela, p r ip rav l ja lo se 
je kosilo. Iz bl ižnjega gozda, k i se v 
loku vije tod mimo, pa se je slišal zvok 
žag, udarc i sekir in zamolklo l omas t e 
nje padajoč ih debel . Zamudi l i smo r a v 
no začetek — sem pomisli la in bilo m i 
je tega žal. 

Kakor , da hočemo nadoknad i t i z a m u 
jeno, smo pohitel i v b reg k delavcem. 
T u so se zbra le deset ine najbol jš ih 
gozdnih delavcev celjskega gozdnega 
gospodarstva, da v t ekmovan ju po K o -
roščevem nač inu dela pokažejo, ka j 
zmorejo. Tekmovan je za višjo s tor i lnost 
dela je zajelo tud i de lavce cel jskega 
gozdnega gospodars tva. Tekmova ln i n a 
čin bo tudi tu polagoma začel p reha ja t i 
v s ta lni način dela v gozdars tvu, v 
s ta lno obliko dela. Sedaj je bilo t r eba 
popri je t i še p r a v oosebno, saj j e bilo 
to t ekmovan je p r e d p r i p r a v a za r epub l i 
ško tekmovanje , ki je bilo v nedeljo, 
v Ribnici , k je r so se kosale najbol jše 
gozdarske br igade Slovenije. ^ 

Br igade v Novem kloš t ru so delale n a 
dobro i zbranem terenu , bile so temelj i to 
pr ipravl jene , k a r se je dalo sklepat i že 
po požaganih in okleščenih deblih, ki 
so j ih podrl i v prv i ur i . Tu so se zbral i 
gozdni delavci iz Vitanja , Nazarja , Ro 

gatca, Luč, Ju rk loš t r a , Poljčan, B r a s -
lovč, Šoštanja, Gornjega grada , P o d 
č e t r t k a in celo uslužbenci cel jskega 
gozdnega gospodars tva niso hotel i z a 
ostajat i , t e r so si organiziral i svojo b r i 
gado. Le gozdna u p r a v a Celje ni poslala 
svoje b r igade . Skupno je t ekmovalo 12 
br igad s 86 delavci. 

»Začetek j e bil t ako lep in svečan,« je 
pr ipovedoval d i rek tor gozdnega gospo
da r s tva tov. K o r e n Rober t , ki smo ga v 
sp rems tvu persona lnega re fe ren ta tov. 
P o d v r a t n i k a in glavnega n o r m i r c a tov. 
P i rečn ika srečali v gozdu. T u so bili 
že od prejšnjega dne in sedaj so že o d -
začetka t ekmovan ja obiskovali b r igade 
ter spremlja l i potek dela. »Naši delavci 
so h i t ro sledili n o v e m u nač inu dela«, je 
pravi l tov. d i rektor . Seveda so bile tud i 
težave, zlasti p r i Šoštanjčanih, k i n i 
kakor tega niso mogli takoj razumet i . 
Danes pa že tekmuje jo in p r a v dobro 
polagajo debla«. 

Pr id ruž i l i so s e n a m še n e k a t e r i u p r a - , 
vitelj i gozdnih uprav , k i so priš l i sem 
s svojimi delavci. »Nekaj m i n u t p r e d 
sedmo j e pr ipovedoval tov. Koser, u p r a 
vitelj b ras lovške gozdne uprave , n a k a 
te rem t e r e n u je bilo tekmovanje,« smo 
bili že v gozdu. Zreb je določil posa
mezna delovišča. Za tem pa se j e začela 
t ista tesnobna napetos t . Vsak mož si je 
izbral svoj položaj, si še enkra t v nag l i 
ci pogledal orodje, še enkra t preizkusi l 
ostr ino seki re in žage, še e n k r a t p o 

tegnil iz cigarete , z a t em pa se j e obraz 
nape l v n e m e m pr ičakovanju . Počil j e 
prv i strel , za nj im še drugi in tret j i . 
Začelo se je . Zapele so žage, pada l a so 
debla, kot bi bila že prej podžagana. 
Samo pol jčanska b r igada je v p rv ih d e 
set ih m i n u t a h podr la 12 debel. 

Hodili smo od br igade do br igade, 
d ruga j e bila boljša od druge . Delavci 
so delali mirno, premiš l jeno. Šlo je za 
vsako minuto , nobena ni smela bit i iz
gubl jena zastonj . To je bil sklep vsake 
deset ine in tudi vsakega posameznika , 
kaj t i vedeli so, da uspehi ne pr idejo 
sami, t emveč se je t r eba zanje bor i t i 
čvrs to in uporno z las tn imi rokami . Tu 
v v r t incu dela so se srečali in spoznali 
še bol j . Pesem žag in u d a r c e sekir so 
spremlja l i posamezni klici delavcev, d e 
lo j e teklo nepre t rgoma, k a k o r bi h o 
teli že danes poruši t i ves gozd. Na t i 
hem pa so že ugibali , kako j e pri so
sednji desetini, kako j im .';re t am. Tu je 
bila tudi Moličnikova s k u p i n a iz Luč, k i 
je zmagal že n a t r eh tekmovanj ih s p o 
sameznimi dese t inami : v Gorn jem gra
du, Lučah in Vitanju. Kako pa bo sedaj , 
bomo še videli. 

Tako j e pre tek lo dopoldan. Slišale so 
se p r v e ocene, p rva ugibanja . Tu je 
modrova l upravi te l j iz Vi tanja tov. P r i 
možič o delu svoje br igade , t a m je te 
kal od ene do druge pol jčanske br igade 
tov. Mihelič, tako je bilo tudi z ostal imi 
po drug ih odsekih. Vsak j e navduševa l 
svoje fante , vsakdo j e želel zmage svoji 
deset ini . Bori le so se deset ine, tudi L u -
čani in Vitanjčani , t a m Šoštanjčani in 
Bras lovčani p a tudi drugi niso zaos ta
jali . T rdo in čvrsto so poprijeli , v sakdo 

je hotel dokazati , da zmore veliko. To 
je prepr ič l j iv dokaz, da so nove oblike 
dela v gozdars tvu mogoče, da se lahko 
ruši jo s ta re norme , k e r niso bile rea lne 
in da bomo lahko z novimi obl ikami 
dela pospešili in dvignili proizvodnjo 
tudi v gozdarstvu. 

P o opoldanskem odmoru se j e t e k m o 
vanje še z večjo ostr ino nadal jevalo . 
Dež, ki j e začel rositi ni moti l nit i d e 
lavcev, ni t i vseh ostal ih n a t e renu , 
vztraja l i so do konca. Nekaj m i n u t p r ed 
koncem tekmovanja so se začeli zb i ra t i 
normirc i in nas ta la je odločna, a m o l 
čeča borba s š tevi lkami, z odstotki . D e 
lavci so se ut ru jeni , a v e n d a r veseli in 
zadovoljni zbiral i na dvorišču in čakal i 
rezu l ta te tekmovanja . Na obrazih se j im 
je b ra la nes t rpnost . 

K o je na dolino legal prv i mrak , j e 
d i rek tor GG tov. Koren v k r a t k i h bese 
dah pohval i l t ekmovalce in očr ta l u s p e 
he. Poslušali so, in občutek nekega s k r i 
tega zadovoljstva j ih je vse bolj p r e 
vzemal . Kdo je prvi , se je na skr ivaj 
vpi^aševal vsak. Pr ibl ižno pa so že i t ak 
vedeli to, k a r bo sedaj povedano. T e k 
moval i so v poseku hlodovine in j a m 
skega lesa. Najboljši uspeh je dosegla 
Moličnikova deset ina iz Luč, k i je do 
segla no rmo za 317 odst., deset ina iz 
Vitanja j i je bila zelo blizu, saj je do
segla no rmo za 311 odst. Nj ima je s le
dila deset ina iz Rogatca s 200 odst., d e 
set ina iz Šoštanja je dosegla 292 odst., 
deset ina iz Gornjega g rada 265 odst, d e 
set ina iz J u r k l o š t r a 250 odst., deset ina 
us lužbencev G G 200 odst., d ruga p o l j 
čanska desetina 193 odst., b ras lovška 
deset ina 190 odst., deset ina iz Nazar ja 

185 odst., p rva pol jčanska 180 odst. in 
deset ina iz Podče t r tka 160 odst. S k u p n o 
so ta dan posekali okrog 600 kub ikov 
lesa. 

Delavci p rv ih dveh br igad so v znak 
pr iznanja dobili od GG po 1.000 in 5000 
din nagrade , dobili pa bodo tudi p r e 
hodno zastavico. Deset ina us lužbencev 
GG pa j e sprejela »lep« venec. V i m e n u 
M K K P S Celje j e dese t inam spregovori l 
tov. Podvra tn ik , ki je govoril o n e s r a m 
ni gonji informbirojevskih držav prot i 
naš im narodom te r s t em v zvezi pod 
čr ta l tudi važnost novega nač ina dela 
in novih uspehov v naši proizvodnji , a 
zlasti v gozdarstvu. V imenu u p r a v e 
GG je za nj ima govoril še s ek re ta r tov. 
Tanjut i , za nj im pa še p reds t avn ik s in 
d ika lne organizacije. Delavci so ob lepih 
uspehih navdušeno zagotavljal i , da bodo 
še vz t ra jne je nadal jeval i in izpopolnje
vali svoje delo, te r se odločno borili , da 
pos tane Korošcev način dela med vsemi 
gozdnimi delavci s ta len nač in dela v 
gozdarstvu. 

V nedel jo pa so Moličnikovi fantje še 
enkra t pokazali , da ne zaostajajo n i t i 
za ostal imi dese t inami Slovenije, saj so 
se na repub l i škem t ekmovan ju v R i b 
nici uvrst i l i med najboljše deset ine. Med 
12 dese t inami iz vse Slovenije so do
segli 4. mesto ter v znak pr iznanja sp re 
jeli r ad ioapa ra t in pohva lno diplomo. 
Ta zmaga in pr iznanje pa ni samo p r i 
znanje Moličnikovi skupini , temveč p o 
nos in vzpodbuda k novim delovnim 
z m a g a m vsem gozdnim delavcem ce l j 
skega gozdnega gospodars tva . Se bodo 
tekmoval i in dosegali še večje uspehe. 
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Okrajna skupščina Ljudske prosvete za Celje - okolico 

Borba za kvaliteto in čistost kulturno umetniškega 
dela - naš vsakodnevni delovni program 

v nedel jo dne 30. ok tobra 1949 je v 
veliki dvorani OLO Celje-okolica za
sedala okra jna skupščina L P . S k u p 
ščini j e poleg zas topnikov okra jn ih od 
bo rov množičnih organizacij p r i sos tvo
va l tudi p redsednik l O L P S tov. Liška 
Janfco. Zasedanja se je udeležilo 112 
delegatov in 46 gostov. 

. Kr i t i čno poročilo o dosedanjem delu 
j e podal p redsedn ik okra jnega odbora 

, L P Celje-okolica, ki j e uvodoma dejal : 
Zah teva delovnih l judi po izboljšanju 

svojih ekonomskih pogojev j e naložila, 
k a k o r v sem ostal im ve jam l judske d e 
javnos t i , tud i l judski prosvet i nove n a -
loge, ka t e r ih izvedba je važen ses tavni 

I del gospodarske nujnost i — izgradnje 
. socializma. S {o nalogo j e naše l judsko 
1»'prosvetno 'delo dobilo popolnova novo, 

vel ičastnejšo vsebino. K u l t u r n o p r o 
sve tno delo je postalo orožje v naš ih 

i r o k a h za prevzgojo, za ods t ran jevanje 
s tare , nazadnjaške miselnosti , za dvig 
socialističnega pa t r io t i zma in social i 
stične miselnosti . 

Kl jub vsem zaprekam smo dejali, da 
bomo zgradil i socializem in socializem 
gradimo, k e r hočemo dvignit i ž iv l jenj 
sko in k u l t u r n o r aven naš ih narodov, 
k e r vemo, da pomeni zgradi tev socia
l izma š i r jenje k u l t u r e in us tvar jan je 
novih k u l t u r n i h bogastev za vse l jud
stvo. Ce pa to vemo, po tem bomo do 
tal porušil i vse os tanke s ta rega , škod
ljivega ku l tu rno -p rosve tnega dela, j ih 
preganja l i n a v s a k e m k o r a k u in se t r u 
dili, da pos tane l judsko prosve tno delo 
dosledno svojemu novemu n a m e n u . 

P r a v danes, v drugi polovici naše p e t 
le tke , k o lahko rečemo, da smo se z 
vel ik imi delovnimi napor i prebi l i skozi 
največje težkoče, k i so j ih povzročile ^ 
pre j p r i ja te l j ske države in ko smo se 
znašl i sredi b lokade imper ia l i s t ičnih in 
informbiro jevskih držav, p r a v danes j e 
nujno, da postanejo t e naše delovne 
zmage p r e d m e t š i roke ob ravnave p r i 
na šem k u l t u r n o p rosve tnem delu, p r e d 
met za vzpodbujanje naš ih delovnih 
množic k p remagovan ju vsakodnevn ih 
težkoč. Neprav i lno in brezkor is tno bi 
bilo vsako k u l t u r n o prosve tno delo, k i 
bi po teka lo mimo obrekovanja J u g o 
slavi je od s t ran i informbirojevskih d r 
žav, mimo zaščite naš ih vodi te l jev in 
Par t i je , temel jn ih idej m a r k s i z m a - l e -
ninizma, m i m o visokih delovnih zmag 
naš ih narodov, gradi te l jev resničnega 
socializma itd. Vsako t ak6 k u l t u m o -
prosve tno delo bi ne bilo odraz naše 
s tvarnost i , bi bilo v škodo načelom n a 
še l judske revoluci je in izpolnitvi n j e 
nega končnega cilja. 

Zato j e ko t pr i v s a k e m n a š e m delu 
tud i na l judsko p rosve tnem področju 
p o t r e b n a budnos t . S t a r a miselnost se 
p r a v t u r a d a pora ja v vseh mogočih 
obl ikah. T r e b a j e odkr ivat i in se bori t i 
z last i p ro t i s labim t radic i jam. T a k e 
s labe t rad ic i je se odkr iva jo p redvsem 
p r i n a š e m k u l t u r n o - u m e t n i š k e m delu, 
k je r se cesto pora ja brez idejnos t in 
brez idejnosti ne more bi t i n a p r e d k a . 

Neprav i lno bi bilo, da se I judsko-pro-
svetni akt ivis t i zapro v okvir svojega 
izobraževalnega in k u l t u m o - u m e t n i š k e -
ga d ruš tva in pust i jo vse dogodke okoli 
n j ih spon t anemu razvoju . S t em pos ta
nejo skupno z d ruš tvom samemu sebi 
n a m e n in l judsk im množicam b rezko -
r is tni . Samo l judsko-prosve tn i akt ivis t , 
k i j e dojel nalogo tud i s poli t ične s t r a 
ni , se b o lahko p rav i lno oddolžil svo
j e m u pos lans tvu in s t em doprinesel 
ve l ik delež k izgradnj i socializma. 

Ne zadostuje pazit i le na vsebino 
ku l tu rno -p rosve tnega dela. Tesno v 
zvezi z vsebino j e kva l i te ta . Se tako 
dobro vsebinsko zasnovano delo b rez 
kva l i t e tnega podajanja ne more imeti 
zadovolj ivega uspeha. To morajo imeti 
naš i ku l t u rno -p rosve tn i delavci s ta lno 
p r e d očmi in s talno je t r eba druži t i 
bo rbo za vsebino z borbo za kval i te to . 
To pa j e zopet nemogoče brez s ta lnega 
u t r jevanja osnovnih l judsko prosve tn ih 
organizaci j . P r a v v le tošnjem letu, ko 
smo pričeli us tanavl ja t i v n a š e m o k r a 
j u k u l t u r n o - p r o s v e t n a d r u š t v a in a k t i 
ve, smo s t em dali Ljudski prosve t i 
nove, t rdne j še organizacijske temel je . 
T r e b a bo ta druš tva vz t ra jno razvi ja t i 
in poskrbet i , da bodo postala č im bolj 
množična. V njih se bodo vzgajali novi 
k a d r i — izvajalci socialističnega p r o 
g rama , ki bodo razšir jal i n a p r e d n e 
ideje in nenehno razbijal i sovražne p o 
izkuse. 

Brez dvoma bo drugi kongres L j u d 
ske prosvete Sloveni je pr inese l v m e 
secu decembru v zvezi z organizacijsko 
u t rd i tv i jo LP, vsebinskim poglabl ja
n jem in kva l i t e tn im dvigom k u l t u r n o -
prosve tnega dela nove važne zakl jučke, 
k a t e r e bo t reba temelj i to prouči t i in 
j ih prenes t i v s leherni naš delovni k o 
lektiv, v vsako pa najsi bo še tako 
hr ibovsko vas . Da pa bodo lahko za 
kl jučki drugega kongresa č im bolj 
s tva rn i t e r življenjski, j e nu jno p o 
t r e b n a anal iza dosedanjega k u l t u r n o -
prosve tnega dela, k a r je poleg izvoli tve 
delegatov tudi glavni n a m e n naše 
skupščine.« 

Na to j e tov. Manf reda M a r k o v svo
jem poročilu pr ikaza l razvoj L judske 
prosve te od leta 1945 dalje in kr i t i čno 
ocenil delo d ruš tev v drugi polovici 
letošnjega leta. Z analizo L j u d s k o - p r o -
svetnega dela po posameznih panogah 
j e jasno nakaza l vse pomanjkl j ivost i , 
k i so ovirale n a p r e d e k in razvoj k u l -
t u m o - p r o s v e t n i h d ruš tev in akt ivov. 
Glavna n a p a k a dosedanjega dela j e 
bilo pozabl janje na ideološko-vzgojno 
delo po posameznih sekcijah, p r e 

ma jhna povezanost z množičnimi or 
ganizaci jami; p remalo se je pazilo n a 
vsebino in kva l i t e to dela. 

Ob zakl jučku svojega poročila j e t o 
variš Manfreda dejal : »Vztrajno pog lab
ljanje v ideološke p rob leme L judske 
prosvete, bo rba pro t i brezi dejnosti , 
prot i k a k r š n i m koli poizkusom v n a 
šanja sovražnih idej v naše delo, b o r 
b a za kval i te to in čistoto k u l t u r n o -
ume tn i škega dela, to mora b i t i na š 
vsakodnevni delovni p rogram. P r i t em 
ne smemo n i k d a r izgubit i izpred oči 
gospodarsko poli t ičnih nalog, k a t e r e 
moremo vedno pravočasno podpret i s 
svojim delom. Z razvi jan jem k r i t i čne 
ga odnosa do k u l t u m o - u m e t n i š k i h 
tvornost i pa bomo dvigali k u l t u r n o r a 
ven naš ih p r i red i tev in s t e m k u l t u r 
no r aven našega delovnega l judstva. 
Da pa bomo lohko n a š delovni p r o g r a m 
izpolnili, bomo n e n e h n o čistili iz naš ih 
osnovnih organizaci j vse tiste, k i za 
rad i las tn ih špeku lan t sk ih razlogov ne 
žele uresnič i tve socialist ičnega p rog ra 
ma. 

Ce danes informbirojevski k leve tn ik i 
teptajo naše najdragocenejše ž r tve in 
zaradi las tn ih kor is t i pozabljajo n a t e 
mel jna načela marks izma- len in izma , 
po tem smo p r a v mi l judsko prosvetn i 
akt ivis t i poklicani , da te k leve te v z t r a j 
no zav račamo in bud imo p r i naš ih l j u 
deh ponosno socialistično delovno za 
vest. Grad i tev socializma v Jugoslavi j i 
ni p razna fraza in n ihče ne more z a 
nikat i , da socializem gradimo. Za to 
n a m ne bo težko b ran i t i resnice. Nihče 
n a m ne bo mogel očitati, da v a r a m o 
naše ljudi, da naše postavl janje n i 
marksis t ično, da ne b r a n i m o korist i d e 
lavskega raz reda itd. P r a v t a zaves t 
pa na s bo vzpodbujala pr i na šem k u l -
tu rno -p rosve tnem delu, uspehi , k i j ih 
bomo dosegli, bodo ve ren dokaz naše 
predanos t i Par t i j i , od k a t e r e n a s n e 
more n ihče ločiti. Borba pro t i v sak im 
izpadom pri n a š e m k u l t u m o - p r o s v e t -
n e m delu in o b r a m b a marks i s t i čn ih 
nače l p a bo kr i s ta l iz i ra la našo ku l tu ro , 
k u l t u r o malega naroda , ki si ob b r a t 

ski podpori ostal ih na rodov gradi so
cialist ično Jugoslavi jo . 

P o re fe ra tu se je razvi la obši rna d i 
skusija, v k a t e r i so delegat i poročal i o 
delu posameznih d ruš tev in d ruš tven ih 
sekcij t e r p r a v t a k o k r i t i čno anal iz i ra l i 
vzroke uspehov in neuspehov . 

Po razrešnici s t a r e m u odboru so s le 
dile vol i tve č lanov okra jnega ter o b 
las tnega p l e n u m a in delegatov za I I . 
kongres L judske p rosve te Slovenije , 
n a k a r je imel zakl jučno besedo pod
predsednik l O L P S . 

»Prav je,« j e dejal tov. Liška, »da j e 
bilo današnje poročilo precej k r i t i čno 
in tudi p r a v je, da s te v diskusij i 
k r i t i čno ob ravnava l i dosedanje delo. 
To l ahko samo kor i s t i in nikol i n e 
more škoditi.« Nato j e tov. Liška v p o 
l judnih besedah ožigosal današnj i od
nos informbirojevskih držav do J u g o 
slavije, k a r so delegat i večk ra t pod 
krepi l i s p loskanjem. O b zakl jučku j e 
tov. Liška še poudar i l , da morajo iz
obraževalno ume tn i ška d ruš tva p r v e n 
s tveno poskrbe t i za gradnjo zad ružn ih 
domov, saj so p r i t em v prv i v r s t i za 
in te res i rana . Po sprejet ju sklepov in 
resolucij so si č lani ok ra jnega p l e n u m a 
izvolili svoj izvršni odbor, s č imer je 
bi l dnevni r e d skupščine izčrpan. 

Po kosi lu so delegat i pr isostvoval i 
k u l t u r n i pr i redi tv i , k je r so nas topa l i : 
Pevsk i zibor »Jože Potrč« Store , g leda
liška druž ina »Ivan Cankar« Žalec, t o -
var iš ica Sinigojeva iz Laškega z d v e 
m a solospevoma, tov. K u š a r Božena iz 
Vojnika z deklamaci jo , pevski zbor 
»Kajuh« Dobrna , p ioni rska p lesna sek 
cija iz Laškega t e r p ioni rska rec i t ac i j -
ska sekcija iz Vitanja . 

Godba SKUD-a Simončič 
GaSper v Nazarju je z uspe
hom priredila prvi koncert 

Prejšn jo soboto j e s ind ika lna g o d b * 
SKUD »Vinko Simončič Gašper p r i r e 
dila svoj p rv i godbeni koncer t . Na n j e m 
je godba nas topi la z osmimi točkami , ob 
ka te r ih j e žela vse pr iznan je p r i so tne 
ga občinstva, k i j e zasedlo vse sedeže 
v dvoran i in n a ba lkonu. 

S ind ika lna godba S K U D »Vinko S i 
mončič Gašper obstoja še le 10 mesecev. 
Godbeniki vlagajo ves t r u d in ves p r o 
sti čas v godbo, za to so tudi z u spehom 
zaključil i svoj p rv i koncer t . Največje 
zasluge za uspešen dvig s ind ika lne god
be v Nazar j ih ima kape ln ik tov. Kra l j 
Alojz, k i je bil 30 let kape ln ik vo jaške 
godbe te r sedaj z uspehom prenaša svo
je izkušnje n a mlado s indikalno godbo 
SKUD-a . 

P r i S K U D - u se j e dosedaj pokaza la 
najboljše uspehe godba, k a t e r a j e n a 
stopila n a razn ih p r i red i tvah , m e d d r u 
gimi tud i n a pros lav i p e t e oble tnice 
osvoboditve Zg. Savin jske godine, ob 
prenosu posmr tn ih os tankov na rodnega 
heroja Vinka Simončič Gašper ja i td. 
Tudi ostale sekcije so pr ičele z delom, 
pevci in d r ama t ik i se pr ipravl ja jo n a 
pr i red i tev v Nazar j ih . k i bo združena 
z godbenim nas topom. 

Preb iva l s tvo Nazar i j in okolice je bil« 
navdušeno n a d izvajanjem godbenih 
točk, k a r se je opazilo ves čas izvajanja 
koncer ta , posebno p a ko so godbeniki 
moral i ponavl ja t i »Ma Kra lovna« . P r e 
bivals tvo si želi še več podobnih p r i r e 
d i t e v , . 

Sklepi zasedanja okrajne 
skupščine Ljudske prosvete 

Delegati, zbrani na zasedanju I. okr. 
skupščine LP Celje-okolica, sprejemamo 
z ozirom na analizo dosedanjega dela 
in z ozirom na nove naloge, ki stoje 
p red nami , sledeče obveznost i : 

1, V času pr iprav na II. kongres Ljud
ske prosvete in v teku letošnje jesenske 
ter zimske sezone ise bomo z vsemi si
lami lotili utrjevanja sindikalnih kultur
no umetniških in vaških izobraževalno 
umetniških društev. Z uvajanjem siste
matičnega vsebinskega in kvali tetnega 
dela po društvenih sekcijah bomo dvigali 
zanimanje za kulturno prosvetno delo, 
ki mora zajeti čim širše množice. Pri 
tem bomo stalno v povezavi z množič
nimi organizacijami in ob vsakem t re
nutku upoštevali navodila naše Partije. 
Odpravili bomo opuščanje ideološko vz
gojnega dela v kultoirno umetniških sku
pinah ter z uvajanjem najprikladnejših 
oblik študiia pospešili politično rast 
članstva. Pri tem bomo vodili vztrajno 
borbo proti pojavom informbirojevstva 
in popularizirali zasluge naše Partije pri 
obrambi marksizma-leninizma. 

2, V počast i tev II. kongresa Ljudske 
prosvete Slovenije bomo odprli sektor-
slko knjižnico s čitalnico v Žalcu ter či
talnico v Grižah, Potom sektorskih knjiž
ničarskih odborov bomo spremljali delo 
naših knjižničarjev, za ka tere bomo imeli 
stalne mesečne seminarje. 

3, V mesecu novembru bomo pričeli 
s 40 izobraževalnimi tečaji, ki morajo 
zajeti najmanj 1200 ljudi. Istočasno bomo 
pomagali pri pripravi analfabetskih te
čajev, s katerimi bomo dokončno od
pravili analfabetizem. 

4. Zopet bomo pričeli s predavanji na 
naših LU in poskrbeli, da bodo obrav
navala najsodobnejšo problematiko. Vsa
ka izmed LU bo imela mesečno vsaj eno 
predavanje. Predavanja pa bodo^tudi po 
krajih, ki nimajo LU. 

5. Zaradi nujne potrebe po večji kul
turno umetniški skupini bomo v letoš
njem letu ustanovili okrajno ljudsko gle
dališče v Žalcu, iki bo imelo do konca 
leta svojo prvo predstavo. 

6. Vztrajno bomo utrjevali vaške gle
dališke skupine, pevske zbore ter po
skrbeli za vsebinski program njihovega 
dela. Režiserje bomo usposabljali po
tom gledaliških seminarjev. 

7. Do II. kongresa bo pripravil svojo 
prvo predstavo potujoči lutkovni oder 
v Šentpavlu, ki bo s svojimi gostovanji 
budil interes za lutkovne odre tudi v 
ostalih krajih. Do konca leta bosta pri
čela z delom še dva lutkovna odra. 

8. V zimskem času bomo z našimi 
kulturno umetniškimi skupinami obiskali 
vse doslej ustanovljene kmečke obdelo
valne zadruge v našem okraju t e r jim 
prinesli veder program. 

9. Do II, kongresa bomo osnovali cen
tralni filmski krožek, ki bo pospešil raz
voj krožkov po vseh krajih, kjer so za 
to dani pogoji. Poskušali bomo osnovati 
tudi likovni krožek. 

10. Izvršili bomo vse predpr iprave za 
intenzivnejše delo na gradiliščih zadruž
nih domov v prihodnji spomladi. 

11. Naše sklepe in sklepe, ki jih bo 
sprejel II. kongres Ljudske prosvete Slo
venije, bomo preko naših izobraževalno 
umetniških in kulturno umetniških dru
štev široko popularizirali. 

Ljudsko gledališče v Cel ju 
razpisuje a b o n m a za sezono 1949-50 

Na splošno željo gledal iškega občin
stva, zlasti onega iz s indika ln ih vrs t , 
uva jamo za letošnjo sezono 1949-50 g le 
dališki abonma. 

Vsak posameznik in vsaka s ind ika lna 
ali d ruga na ša organizaci ja oz i roma 
us tanova , si l ahko zas igura določene s e 
deže n a prv i al i d rug i naš i p reds tav i 
s tem, da plača ob pr i javi v dneh, k i 
j ih nava j amo n a koncu tega razpisa, po 
50 din kavci je za sedež. Poleg tega 
pa os tane vsak abonen t — posamezn ik 
ali pa tudi skup ina — dolžan, da 
dvigne in p o r a v n a v s a k o k r a t n o v s top 
nico p rv i dan proda je vs topnic ; v n a 
spro tnem p r i m e r u se bo vs topnica n a 
slednjega dne prodaje prodala . Ob v p i 
su m e d abonen te položeno kavci jo bomo 
obračuna l i ob naši zadnji p reds tav i v 
sezoni. 

T a abonma ne velja za event . gosto
vanja gledališč iz L jub l jane ali Mar ibo
ra, v e n d a r bodo tud i p r i obisku teh 
p reds t av imeli p rednos t naši s ta ln i ob i 
skovalci . 

P r i prodaj i p reos ta l ih vs topnic bomo 
k a k o r dosedaj , tudi v bodoče p r v e n s t v e - , 

no upošteval i v s a k o k r a t n a pismena, do 
prodaje vs topnic dos tavl jena naroč i la 
s ind ika ln ih podružnic in drugih o rgan i 
zatorjev skupinskega obiska. Telefon
skih naroči l ne bomo nit i sprejemal i , 
ni t i upošteval i . 

Za t iste s indikalne podružnice, o rga 
nizacije, us tanove, J A itd., k i so š tev i lč 
no tako močne, da l ahko polno zasedejo 
gledal iško dvorano in k i to žele ob tej 
al i oni naš i preds tav i , bomo pro t i v n a 
prejšnj i položitvi pavša lnega zneska n a 
ime odkupa cele dvorane , pr i redi l i z a 
kl jučeno p reds tavo . JMa to vigodnost v 
pogledu nižje vs topnine in v pogledu 
časa upriz:oritve, opozarjamo zlast i vse 
naše tovarn i ške kolekt ive . 

Iz jemoma bo izven abonmaja p r v a 
s lavnos tna upr izor i te »Kranjskih k o 
medi jantov« (v okvi ru stoletnice), k i bo 
n a m e n j e n a gostom in u d a r n i k o m oz. 
najbol jš im delovnim kolekt ivom. 

P r i j ave za abonma bo spre jemala g le 
dal i ška b laga jna d n e 9. in 10. n o v e m b r a 
v s a k o k r a t od 15. do 18. u r e . 

U p r a v a Ljud. gledal išča 

Pred razstavo o udeležbi Celja 
v narodnoosvobodilni borbi 

Mestni odbor Zveze borcev Celje si 
j e zada l nalogo, da bo organizira l in 
odprl razs tavo zgodovinskega mate r i a l a 
iz NOB. 

Da bo razs tava dosegla svoj p rav i n a 
men iin bo iz n je razv iden ves razvoj O F 
v Celju in bližnji okolici, k ra j in čas, 
kako so se naši p rv i borci odzvali kl icu 
domovine. Komunis t i čn i par t i j i in k a k o 
ter pod kakšn imi pogoji pris topil i v 
borbo za svobodo. P r i t em je pot rebno, 
da z vso voljo sodelujejo in pr ispevajo 
z zb i ran jem zgodovinskega ma te r i a l a 
vsi, k i tega imajo in k a t e r i m je do
segljiv. 

V poštev pr ide vsak skromen doku
ment, naj bo to navidez še tako n e p o 
memben . Ravno tako je važna tudi o k u 
patorjeva l i t e ra tu ra . Časopisi, oglasi, 
smr tne obsodbe, p laka t i , slike iz ce l j 
skih ulic za časa okupacije, sl ike oku 
patorskih vojnih formacij v Celju itd. 
Vse to n a m je pot rebno, da bomo r a z 
stavi l ahko dali p rav i izraz in tako p r i 
kazali veličino naše borbe . 

Naši l judje, posebno v gorskih vaseh, 
kjer so se večji del zadrževal i naši a k 
tivisti, okrožni in ra jonski odbori , n e 
razumejo dovolj vel ičine dogajanj , da 
bi posvečali večjo pozornost t em za 
puščinam. Naj si bo to navidez še tako 
nepomemben , mogoče celo r az t rgan l i 
stič, skr ipte , dos t ikra t umazane , r azna 
k o m a n d n a ali poli t ična navodi la , sp i 
ski, pozivi, sodni postopki, okrožnih, 
področnih ali b r igadn ih sodišč pismeni 
nalogi, b r igadni dokument i , nač r t i š t a 
bov, TV S t a n i č , pokre tn ih bolnic itd. 

Ako bi se naš i l judje zavedali , k a k o 
vel ike vrednos t i je tak ma te r i a l za n a s , 
naš narod, bi gotovo posvečali več skrbi 
t em predmetom, j ih čuvali in oddali 
Kra j evn im zvezam borcev ali Kra jev
n i m l judskim odborom. 

Neš te tokra t se je pr imeri lo , da so m o 
ral i akt ivis t i ali borci zarad i nu jn ih 
premikov, iz konsp i ra t ivn ih ali n e n a d 
no napada ln ih pri l ik, pust i t i gotove spi 
se in m a n j v r e d n e papir je za t a k r a t n e 
pomembne , ležati na mestu . Danes, ko 
pa lahko izpričujemo našo veliko de jav
nost in jo l ahko podčr t avamo s s t v a r n i 
mi dejstvi, j e mogoče vse te zapuščine 

vskladi t i in j ih dokument i ra t i . Tako 
opisan in overovljen ma te r i a l j e ono, 
k a r želimo in iščemo. Da je tega še 
mnogo, v to smo prepr ičan i . Mnogo 
važnih dokumentov je še tudi zakopa 
nih. Za kra je , kjer so te zakopanine , se 
mnogi borci ali sodelavci sedaj več n e 
spominjajo. Vedo pa zanje, v bližini t eh 
kra jev s tanujoči ljudje. Za vse t a k e 
sedaj še neodkr i t e ali raz iskane p r i 
mere , je pa skra jn i čas, da se preiščejo 
in oddajo. 

Mestni odbor Zveze borcev Celje zb i 
r a že dalj časa ta zgodovinski m a t e 
r ia l p reko Terensk ih odborov Zveze 
borcev in tud i člani Mestnega odbora 
poizvedujejo za mate r i a lom in se t r u 
dijo, da bi tega posebno za naš s loven
ski na rod dokumenta r ično važnega zgo
dovinskega mater ia la čem več zbra l i in 
tako ponovno dokazali , vel iko delo, k i 
ga je izvršilo naše l judstvo v tej vel iki 
herojski borbi . P r a v za nas Slovence 
imajo ti dokazi izrazito važen pomen, 
in sicer zarad i tega, ke r smo s to borbo 
dokazali , da ni naše l judstvo h lapčev
sko, temveč borbeno, a si j e imelo le 
sedaj prvič možnost pod vodstvom K o 
munis t ične par t i j e pr ibor i t i s amos to j 
nost, neodvisnost in s tem pravo r e s 
nično lastno, d ržavno samoupravo v F e 
dera t ivn i l judski republ ik i Jugoslavi j i . 

T a razs tava zgodovinskega ma te r i a l a 
j e posebne vrednos t i tudi spričo n a s t a 
lega s tanja med našo in držav l judskih 
republ ik s Sovjetsko zvezo n a čelu. K a 
ko ničeva so obrekovanja in omalova
ževanja informbirojevske propagande , 
bo razvidno tudi iz te razs tave . 

Celokupni n a razstavi izleženi zgodo
vinski ma te r i a l se bo po zakl jučku r a z 
s tave dodelil v Mestni muze j . T u bo 
ostal očuvan, ko t t ra jen spomin in n a 
vpogled š i rok im množicam, tako d o 
mačim, k a k o r tujim, k i pr ihaja jo v Ce
lje. Le tako bomo ohrani l i in kot dokaz 
volje našega l judstva potrdi l i našo v e 
liko na rodno preobrazbo in s t em d o 
sežene in pr ibor i ene pravice . 

Tako bo izpr ičana tud i na celjski r a z 
s tavi s lavna pot našega l juds tva pod 
modr im vodstvom članov CK z m a r š a 
lom Ti tom na čelu. 

V Družmirju so ustanovili 
kulturno umetniško društvo 

Naglo se je razneslo i>o vasi , da bo 
imelo Družmir je svoje k u l t u m o - u m e t -
niško dnostvo. Zbra l i smo se k u s t a 
novnemu občnemu zboru in n a n j em 
izvolili najbol jše l judi v u p r a v n i in n a d 
zorni odbor . 

Vse dosedanje p rosve tno delo n a vasi 
j e vodil ku l t u rno -p rosve tn i svet, v k a 
t e rem pa so delali le neka te r i , z a r ad i 
česar tudi uspehi dela niso bili t ako 
vidni. Danes p a se j e razživelo D r u ž 
mirje. Ne bomo več sp^l i . V novo u s t a 

novl jenem k u l t u r n o - u m e t n i š k e m d r u 
š tvu se bomo vzgajali in izobraževali • 
nove l judi . Skrbe l i bomo za k u l t u r n i 
dvig vsega našega p reb iva l s tva . K u l t u r 
ni p rogrami , igre, knjižnica, či talnica, 
šah, n a r o d n i plesi , izobraževalni t e 
čaji itd., vse to bo k u l t u r n i izraz delov
nih uspehov nas vseh p r i gradi tv i so 
cializma. Št i r i sekcije, k i imajo mnogo 
pr i javi te l jev so pr ičele z delom, k a t e 
rega uspeh mora biti viden, da bo d r u 
štvo v r e d n o imena na rodnega heroja iz 
NOB »Biba Ročk«, ka te rega ime nosi

l i , kongres l judske prosve te j e p red 
nami . Zbra l i smo se n a vol ivnem s e 
s tanku, da izvolimo 4 delegate za o k r a j 
no konferenco, k je r se bodo volili d e 
legat je za kongres . Mlado j e naše d r u 
štvo, v e n d a r hočemo še v p r e d k o n g r e s 
nem tekmovan ju izvrši t i del našega ce 
lotnega delovnega p lana , k i smo si ga 
zadali . Zato so bili n a vol ivnem ses tan
k u soglasno spreje t i t i l e sklepi, k i j ih 
bomo izvršili do II . kongresa l judske 
prosvete . 

1. Ustanovi l i bomo b r a l n i k rožek in 
na n jem razpravl ja l i o kn j igah in nj ih 
vsebini . 

2. Pr i tegni l i bomo čim več ljudi v iz
obraževalni tečaj . 

3. Vse ana l fabe te b o m o poslali v t e 
čaj . 

4. P lan , da dvignemo števi lo knj ig • 
knjižnici za 200%, bomo izvedli že do 
kongresa . 

5. Izvedli bomo p redavan je o zadružr-
niš tvu. 

6. Šahovska sekcija pr i red i eno m e d 
sebojno tekmovanje . 

7. Na predkongresn i večer bo k u l t u r 
n a pr i red i tev . 

Naš ses tanek pa ni minil , da se n e bi 
z ogorčenjem spomnil i gonje in formbi 
rojevskih hujskačev. Sestavi l i smo p r o 
tes tno resolucijo, k i je bila od vseh n a 
vzočih z navdušen jem spreje ta in jo 
odposlali g l avnemu odboru l judske p r o 
svete v Ljubl jano. Držali se bomo sk l e 
pa te resolucije in podvojil i naše delo 
n a k u l t u r n o - p r o s v e t n e m polju in s t em 
prispeval i k čim prejšnj i izgradnji so 
cial izma te r t ako pokazal i onim, ki n a s 
danes blati jo, da je Jugoslavi ja z m a r 
ša lom Ti tom na čelu n a p rav i poti v 
lepšo bodočnost. T. J . 

Dom igre in dela v SoStaniu 
lepo napreduje ob izdatni 

podpor i sindikata 
in Tovarne usnja 

Ze p red sedmo u ro zjut ra j s r ečavamo 
mamice v Šoštanju, ki vodijo svoje 
o t roke v Dom igre in dela in hi te na to 
v službo. K a k o pr i j e tna j e m a t e r i z a 
vest, da pus t i o t roka v Domu, k je r j e 
zanj vses t ransko poskrbl jeno. 

P a poglejmo nekol iko k t em m a l č 
kom v Domu. V dveh uči ln icah je okrog 
40 nasmejan ih , zd rav ih vesel ih otrok. 
Nižja skupina, k je r so otroci od 3—4 
let, r a v n o k a r polaga kocke , višja, v 
ka te r i so otroci od 4—7 let, ima gu -
ganje. Vzgoijiteljice j im dobrohotno p o 
magajo, v obeh uči lnicah v lada t išina. 
A ne dolgo. Ze je tuka j malica, i zda tna 
in dobra, na to igranje. Otroci se ig ra 
jo, p r a v do kosila, po kosi lu pa je o b 
vezno spanje . Ko vs tane jo j e zopet m a 
lica, na to spet igranje, dok le r n e p r ib i 
t e ponje mamice , k i morajo poslušat i 
čebljanje svojih mal ih , ka j t i po tek 
dneva je pes ter in vsak dan j e neka j 
novega. 

Vse m a t e r e so zelo vesele n a d to u s t a 
novo, saj so otroci za ma lenkos tno h r a -
nar ino , k i jo plačujejo s tarš i res dobro 
preskrbl jeni . 

Da pa žive otroci pod tako ugodnimi 
pogoji v domu, ima največ zaslug T o 
v a r n a usnja, k a t e r e s indikat pr i speva 
mesečno 6000 din, p r a v tako pa tud i 
u p r a v a Tovarne usnja poklanja ob vsa 
ki pr i l ik i Domu izda tne zneske. 

Tako je v zadnj ih tednih zopet n a k a 
zala znesek 20.000 din, s k a t e r i m si bo 
Dom igre in dela l ahko nabavi l sadje 
in zelenjavo za zimo. 
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Velenjski rudarii sprejemajo tekmovanje 
kot stalen način dela 

Delovni Jcolektiv r u d n i k a l igni ta v 
Velenju j e ponovno zajelo g ibanje za 
•eč jo stori lnost . Na čas t zasedanja 
Okra jne pa r t i j ske konfe rence v Šošta
nju je organiz i ra la pa r t i j ska organ iza
cija n a r u d n i k u t ekmovan je za večjo 
stori lnost dela. Pre jšn jo nedel jo so do l 
ge Trste tovar i šev in tovar iš ic z n a s m e 
hom na obrazu ter še z večjo voljo do 
dela in l jubeznijo do social ist ične J u 
goslavije s topale p ro t i r u d n i š k e m u o b 
jektu . Pa r t i j ska organizaci ja se je n a 
ffvojem p r e h o d n e m ses t anku dobro p r i 
pravi la n a delo. Dobro je organizi ra la 
agitacijo za t ekmovan je v j ami , k j e r je 
pr iprav i la dovolj odkopov, posvet i la pa 
je tud i vso pažnjo z u n a n j e m u de lovne-
Btiu ko lek t ivu . T r u d ni bi l z a m a n . V od
govor informbiro jevskim k l eve t am se 
je zbralo tega dne 249 ruda r j ev in n a 
meščencev, k i so dosegli in presegl i 
normo. Izkazal i so se posebno gojenci 
indus t r i j ske šole, k i so odšli vsi 
aa t ekmovanje . Vsa čast naš i herojski 
mlad in i , k i s e j e p>olnoštevilno udeleži la 
nedel jskega t ekmovan ja , t e r na j lepše 
oddolžila pad l im he ro jem S K O J - e v c e m , 
ki so dali za lepšo bodočnost svoja ž iv
ljenja v času monarhofaš is t ičnega t e 
rorja v le t ih 1922—1941. 

Poleg d rug ih obveznost i , k i so si j ih 
zadali par t i jc i n a svojem r e d n e m se 
s t anku je bi lo tud i , da bodo pr idobi l i 
za nedel jsko t e k m o v a n j e vsak po dva 
tovar iša . O b e n e m so si postavi l i nalogo, 
da bodo do konca tega ko ledarskega 
leta p repr iča l i in pr idobi l i zopet po dva 
tovariša in tud i po več tovar i šev za 
jamsko delo. Visoko poli t ično zavest in 
ljubezen do Pa r t i j e in tov. T i t a so p o 
kazal i tud i s t em, ko so vsi b rez izjeme 
odstopili enodnevn i zas lužek n a čast 
Okra jne par t i j ske konfe rence K P S v 
korist par t i j skega fonda. Se več. Poleg 
te odpovedi so se obvezal i n a predlog 
tor . Br ložnika Tsi č lani in kand ida t i 
za p r i spevek 50 d in za pa r t i j sk i fond. 

Na dan t ekmovan ja se j e nakopa lo 
427 vozičkov p remoga al i 40 ton. Za 
k r a m p so zgrabi le pod zemljo tud i t o -
varišice, k i n e izpus te ni t i enega t ek 
movan ja ter v e r n o stoje r amo ob r a m i 
s svojimi tovar iš i rudar j i . G r u p a B r e -
ga r Jože, Gole S tanko , K r a n j Ivan , 
Potočnik F ranc , P i r m a n š e k Anton, L e d -
n ik Lado, S imek LjutK) j e nakopa la 107 
vozičkov te r s t em presegla n o r m o za 

57%. Tuka j j e t r eba vzeti v obzir se 
to, da so delali le 7 ur . 

Na pobudo OSS-a iz Šoštanja se je 
nedel jskega t ekmovan ja udeležilo tudi 
več akt iv is tov in frontovcev iz Šoštanja, 
ki so p r a v tako dali svoj enodnevni z a 
služek v par t i j sk i fond. Na ta nač in 
so pr ispeval i v fond rudar j i okoli 20.000 
din, s ind ika lna podružnica 5000 din in 
u p r a v a r u d n i k a po 10.000 din. 

Tekmovanje , k i za jema vedno bolj 
in bolj delovni ko lek t iv r u d n i k a pos ta 
ja v n j em nov nač in dela, pomeni d o 
sledno borbo za večjo stori lnost , in 
čimprejšnjo izgradnjo socializma. 

Prm prostovoljci ze poinajSafo zabukov-
skim in velenjskim rudarjem 

Na pobudo K P je bila t e dni tudi v 
Celju in okolici o rgan iz i rana š i roka a k 
cija za ses tavl janje prostovol jnih b r i 
gad, k i bodo na jman j t r i mesece p o m a 
gale r u d a r j e m v naš ih rudn ik ih p r i n j i 
hovem n a p o r n e m delu, da bodo lažje in 
s i g u m e j e izpolnili svoj letni p lan. 

R u d n i k Zabukovca j e eden t is t ih 
rudnikov , k j e r se rudar j i dan za d n e m 
bori jo z vel ik imi težavami , delo v rov ih 
ni mehaniz i rano , v nj ih je mnogo vode 
in me tana . Kl jub vsem omenjenim t e 
žavam so pol letni p lan pravočasno z -
polnili . Vendar pa j e sedaj t r eba še 
bolj popri jet i , da bodo pravočasno iz 
polnili tud i svoj le tni p lan . V t em r u d 
n iku še niso začeli s Si ro tanovičevim 
nač inom dela. Mnogo več uspehov p a 
dosega r u d n i k Liboje, k i dela tudi pod 
ugodnejš imi pogoji. 

Da bo le tni p l an v obeh rudn ik ih 
pravočasno izpolnjen, bi mora lo biti v 
r u d n i k i h več delovne sile. V ta n a m e n 
je bilo predvideno, da bo te dni pr iš lo 
v r u d n i k 80 prostovoljcev iz Celja in 
okolice. Do danes dela v r u d n i k u že 69 
prostovoljcev, k i so večinoma prišl i iz 
celjskih i n okoliških podjet i j , 12 pa j ih 
je pr iš lo t u d i z vasi . Takoj po p r ihodu 
so sklenil i pogodbe na jman j za t r i m e 
sece. Med prostovoljci je tud i neka j 
mlad incev vz Teks t i lne t ova rne S e n t -

pavel p r i Preboldu , k i bodo pr i delu 
v r u d n i k u tud i ostal i . 2 e takoj po p r i 
hodu so pokazal i vel iko zan iman je do 
dela t e r se povezali z mlad insko o r g a n i 
zacijo. K e r j e r u d a r s k o delo za n j ih 
nekaj novega in nepoznanega , delajo 
skoraj vs i še kot vozači, počasi pa se 
bodo začeli p r iva ja t i tudi d r u g e m u delu. 
Mladinci posebno z ve l ik im z a n i m a n j e m 
zasledujejo delo mlad insk ih številk, da 
bodo tudi sami lahko organizi ra l i svoje 
š tevi lke. 

Posameznik i so se že v p rv ih dneh iz
kazal i . Zlast i j e vel iko zan imanja do 
dela pokazal tov. J e l en Anton , vojni r e 
ferent okra ja Celje-okolice, ki svoje de 
lo oprav l j a ves tno in z voljo, poleg tega 
pa pomaga pr i delu še re fe ren tu za v o j 
no evidenco n a rudn iku . Prostovoljci 
s tanujejo v rudn i šk ih s tanovanj ih , k i so 
že p renapo ln jena in j e to eno pereč ih 
vp rašan j , k i j ih bo u p r a v a r u d n i k a m o 
ra la povoljno in zadovoljivo reševat i t e r 
prostovol jcem nudi t i res vse, k a r bodo 
potreboval i p r i svojem delu, da bo 
uspešno in da bodo čutili toplino in t o -
var iški odnos tudi od s t ran i ostalega 
delavstva , k a t e r e m u so priš l i na pomoč. 
Vsakdo naj se p r i t em zaveda svoje 
dragocene pomoči p r i izpolnjevanju p l a 
n a v n a š e m ruda r s tvu , ki je za naš c e 
loten razvoj tako važen in pomemben . 

V Tekstilni tovarni MLO so proglasili 
udarnike 

Razveseljiv dogodek smo beležili v so
boto 29. oktobra v naši lokalni industriji, 
ki je kot prva proglasila udarnike ter 
položila pred svojim delovnim kolekti
vom obračam svojega dela. Kolektiv 
Teksti lne tovarne MLO pod vodstvom 
ravnatelja tov. Kuneja je prikazal na
vzočim predstavnikom Partije, oblasti 
ter OSS-a, da je lokalna industrija na 
poti socializma, da se trdno bori kljub 
vsem težkočam ter zelo ostro postav
ljenemu planu, za izpolnitev istega te t 
za boljšo bodočnost nas vseh. 

Tov. ravnatelj je v svojem govoru na
kazal težkoče, na ka te re je naletel, ko 
je prevzel svoje novo mesto. Obrat, ki 
se je dozidaval izredno počasi, je bil v 
kra tkem času dograjen in ne bo dolgo, 
ko bodo zapeli stroji v njem svojo zve
nečo pesem. Orisal je borbo delovnega 
kolektiva v izgraditvi socializma, pri
kazal veličasten napor poedincev kot 
odgovor vsem klevetam ter lažem in
formbiroja t e r izrazil priznanje vsem 
udarnicam, posebno iz vrst naše mladine. 

Po razdelitvi nagrad najboljšim udar
nicam, so spregovorili vzpodbudne b e 
sede tovariši Trpin, sekre tar Komiteta, 
Skomina, sekretar MLO in član izvrš
nega odbora, Drofenik, sekretar OSS-a 
in predsednik sindikalne podružnice, k i 
je razdelil udarniške izkaznice. Po kon
čanih referatih se je razvila prijetna za
bava, kjer se je posebno pokazalo, da 
so člani delovnega kolektiva strnjeni ne 
samo pr i svojem delu, temveč tudi v 
prostem času kot ena družina, ki so do
slej s svojim pravilnim delom pokazali, 
da hodijo po pravilni poti, ki sta jim jo 
začrtala naše vodstvo ter CK z marša
lom Titom na čelu. 

Celotnemu delovnemu kolektivu ter 
tov. ravnatelju pa želimo, da še nadalje 
dosega lepe uspehe ter na dan republike 
znova dokaže, da je udarnicam Gajško-
vi, Teržžinovi, Zakoškovi in drugim sle
dilo še več pridnih in za socializem se 
boreoih delavk in delavcev. A proglasi
tev udarnikov v naši lokalni industriji 
je dovolj zgovoren dokaz, da naša lo
kalna industrija ne zaostaja mnogo^za 
zvezno in republiško in se bo dosledjio 
borila, da bo v tem medsebojnem te
kmovanju dosegla čim boljše mesto. 

Najboljše v IV. čeMi 
V IV. četr t i imajo nekaj dobr ih in 

agilnih funkcionar jev in članov OF, 
imajo pa tudi takšne, k i vsako delo in 
pomoč odklanjajo. Kl jub t emu so 
dosedaj opravi l i že čez 27.000 p ros to 
voljnih ur . Medtem ko se neka te r i m l a 
dinci odtegujejo de lu in z r azn imi iz
govori odklonijo, so pa s tarejše žene 
l ahko vsem za vzgled, posebno tov. K a -
lander Ka ta r ina , k i je s ta ra n a d 70 let, 
a ima že nad 90 prostovoljnih delovnih 
u r . 

Najbolj agilne pr i delu med č lan 
s tvom so Ožek Marica, Vagner Lila, 
Gabričeva, Vizjak Branka , Semič Roza 
in še več drugih, ki zaslužijo vso p o 
hva lo in so tud i najbolj pr i l jubl jene 
med člani. 

Za svoje človekoljubno delo v Tednu 
m a t e r e in ot roka j e tov. Ožek Marica 
dobila pohvalo in nag rado od Min is t r 
stva za socialno skrbs tvo L R S v L j u b 
ij Eini. 

Nekaj problemov iz krojaške delavnice 
Never je tno j e in zelo nerazuml j ivo 

k a k o so neka te r i odgovorni l judje m a 
lomarn i v odnosu do naš ih novih u redb . 
Saj n ihče ne bi n ičesar dejal, če bi bi le 
u r edbe neka tajnost , če ne bi bile dnev 
no objavl jene in pojasn jevane po n a 
šem d n e v n e m in d rugem časopisju. K e r 
pa o t em sta lno pišejo vsi tisti, ki žele 
našo zakonodajo pr ibl ižat i s l ehe rnemu 
v ne jegovem la s tnem in teresu , pa se ne 
upošteva, po tem je t ak odnos m a l o m a r 
nost, k i p r a v gotovo n e zasluži pohvale , 
temveč samo grajo. 

V kro jašk i delavnici v Vojniku imajo 
pet pomočnikov in t r i učence. Zelo eno
s tavno bi bilo p r i t ako m a j h n e m š t e 
vilu zaposlenih ured i t i delovne odnose, 
če bi se odgovorni u p r a v n i k in sami 
delavci za to zanimali . P r a v nič ni bilo 
pot rebno, da nas t ane jo n a p a k e glede 
plač, da ima n a m r e č n e k a tovarišica, 
ki j e p r e d k r a t k i m položila pomočni 
ški izpit 11 din n a uro, čeprav je danes 
že mnogim poznano, da d ruga skupina 
v vseh s t rokah n e zah teva niti polkva--
lifikacije in da torej nekdo, k i je k v a 
lificiran in oprav l ja to delo, ne more 
biti razporejen in tudi n e p lačan po tej 
skupini . Kl jub temu, da j e večina p o 
močnikov v tej delavnici zaposlenih že 
n a d eno leto in da j im torej p r ipada po 
1 din doda tka za nep re t rgano zaposl i 
tev, se to določilo ne upošteva, das i -
r a v n o je v vel javi že od oktobra meseca 
lanskega leta. R a v n o tako se n e z m e 
nijo za predpis , ki je v novih u r e d b a h 
posebno poudar jen , da se vse n a d u r e 
plačajo s 50% poviškom, p a tudi s p la 
čilnimi skup inami za učence si niso na 
jasnem. 

Delavci sami pravijo, da so člani s in 
dikata , da pa j e njihov s indikat n e a k t i 
ven in da si torej ne morejo pomagat i . 
Brez in teres i ranja ne bo nič in tudi v 
tej delavnici ne bo reda, vse dotlej, do 
kler ne bodo pristopil i k ses tankom in 
š tudi ju n e samo teh, temveč vseh os ta
lih s tvari , k a t e r e na s vse dnevno i n t e -
resirajo. Dnevno č i tamo o borbi de lav
cev za večjo stori lnost za nov način de 
la, m a r to ne velja tudi za naše k r a -

KLO v Vojniku 
j evne delavnice in tudi za Vojnik. Nor 
m e so podlaga za prav i lno p lačevanje . 
Ce bi se v Vojniku tega zavedal i , se n e 
bi neka te r i delavci pr i toževal i , da r a v 
no toliko zaslužijo, k a k o r tisti, k i j e 
včeraj postal pomočnik, odpadle bi tudi 
mnoge druge napake . Ce bi bilo malo 
več interesa, ne bi v sobi 65 k u b . m e 
t rov delalo 8 ljudi in bi že sedaj misli l i 
n a to, kako bodo delali po zimi, p r e d 
vsem ke r še sedaj nimajo peči in še 
sploh ne vedo k a m jo bodo postavil i , 
k e r ni pros tora . 

To so no t ran ja vprašan ja . Kje pa so 
dnevni problemi, s ka t e r imi se bor imo? 
Kje je sodelovanje t eh delavcev in s in
d ika ta pr i r azn ih odkupih, pr i u d a r n i 
škem delu, pr i k u l t u r n o - p r o s v e t n e m 
in pol i t ičnem delu in sodelovanje za 
p r i p r a v e predstoječih volitev. Na vse 
to bo po t rebno pomisli t i , pa n e samo v 
K L O Vojniku. t e m v e č po v s e h d r u g i h 
kra jevn ih in drugih obr tn ih delavnicah. 

V Zavodni bodo Fzključili 
iz Fronte škodljivce 

Sekre ta r i a t t e renskega odbora OF Z a 
vedna j e začel posvečati vedno več s k r 
bi de lu po komis i jah t e r se j e n a t a k 
način razgibalo poli t ično življenje na 
te renu . Komisi ja za agitacijo in t i sk je 

! ugotovila posameznike, ki stojijo p r i 
I delu ob strani , vse miačneže in tudi one, 

ki škodujejo ugledu naše Osvobodilne 
j fronte. Ko so člani OF slišali, da se je 
i odbor začel bolj zan imat i za življenje 
j na terenu, so tudi oni začeli ak t ivne je 

sodelovati v organizaci j i in pokazal i 
več zanimanja za masovne ses tanke in 
š tudi j . Zelo dobro je bil obiskan zadnji 
masovni sestanek, na k a t e r e m so r az 
pravl jal i o čuvanju našega na rodnega 
gospodars tva in o živl jenju posameznih 
prebiva lcev terena , k i ne morejo živeti 
v slogi z sostanovalci . Diskusi ja j e bila 
ž ivahna in uspeh bo še večji, ko bo se 
k re t a r i a t točno pre iskal škodlj ivce in 
j ih izločil iz organizaci je . 

SINDIKALNE PODRUŽNICE BODO 
POSPEŠILE DELO V TEKMOVANJU 

ZA FIZKULTURNI ZNAK 
Zavedajoč se, da i« tekmovanje za flE-

kulturni znak temelj fizkulturnega gibanja, 
so se sindikalne podružnice obvezale pospe-
iitl fizkulturno delo v tekmovanju za fizkul-
turni znak. Prve fizkulturne znake po svojiti 
članih, razen smučanja za srebrno in zlato 
z n a č k o b o d o p o d r u ž . osvojile do 25. n o -
Tembra. D o s ^ a j so najboljše uspehe v tek
movanju dosegle Tkalnica hlaCevine in To-
Tarna perila, ne zaostajajo pa za njim MLO 
tekstilna tovarna, MLO obrtne delavnice, 
MO inštalacije in tudi Tovarna emajlirane, 
ki ima v svojem kolektivu 95 tekmovalcev za 
fizkul turni znak. Brez dvoma pa za omenje-
aimi ne bodo hotele zaostajati le ostale po-
iružnice, katere bodo tekmovanju posvetile 
tudi vso skrb, da si pribore njih člani svoja 
najvišj fizkulturna odlikovanja. Kajti osvo
jene fizkulturne značke po njihovih članih, 
bodo največji dokaz dela na fizkultumem 
polju njihovih flzkultumlh referentov in ko
misij . V podružnicah, kjer pa ne bodo 
osvojili fizkulturnih znakov nam bo jasen 
dokaz, da so njihovi fizkulturni referenti 
•anemarjali svoje delo ter obstojali le na 
papirju. 

Z JESENSKIM CROSSOM BODO 
SINDIKALNE PODRUŽNICE ZA

KLJUČILE LETNO FIZKULTURNO 
SEZONO 

Res je, da so mnoge sindikalne podružnice 
^ k a z a l e dovolj aktivnosti na fizkultumem 
polju preko leta, nekatere tudi na svojem 
prvenstvenem tekmovanju, katero se bo rav
no te dni zaključilo. Toda uspešen zaključek 
dela na fizkultumem polju si nikakor ne mo
remo zamisliti brez izvedbe jesenskega cros-
sa, kateri mora z množično udeležbo član
stva potrditi vso njegovo aktivnost preko leta 
ter vključiti v fizkulturne vrste zopet nove 
člane. Ker je zadnji rok izvedbe jesenskih 
erossov do 15. novembra, bodo morali fiz
kulturni referenti vložiti ves trud, da svojo 
dolžnost 100 odstotno izvrše. Da se tudi z 
mnogimi ovirami da doseči mno-ično udelež
bo na erossu, naj bo vsem podružnicam za 
vzgled sindikalna podružnica Naproze, ki je 
na spomladanskem erossu s 67 odstotno ude
ležbo osvojila prehodno zastavico OSS-a Ce
lja, za katero osvojitev pa se bodo letos bo
rile mnoge sindikalne podružnice. 

U S T A N O V I T E V S M U C A R S K O -
H O K E J S K O - D R S A L N E G A K L U B A 

V C E L . T U 
Na zadnji seji SSD Kladivarja se je nffo-

tovilo, da je 7,a nadaljnji razvoj /.imskih špor
tov v Celju nujna potreba ustanoviti samo
stojni organ za rimske športe. Ta organ naj 
bi bil SmiJarsko-hokejsko-drsalni klub Kla-
dlvar Celje. 

Iniciativni odbor, ki se je že sestal. Je 
»gotovil nnjno potrebo ustanovitve takega 
kliiha, ki bo organizacijsko in propagandno 
lažje zajel našo mladino ter pospešil razvoj 
teh športnih panog. Za ?im veCji in hitrejši 
napredek predvideva iniciativni odbor orsra-
niziran.ie več smnfarskih in hokejskih tečajev 
ter drsalne šole. 

Ustanovna sknpšfina tega klnba bo pred
vidoma v drugi polovici novembra. Inicia
tivni odbor bo izvršil vse priprave, vendar pa 
je nnjnn opozoriti vse množične organizacije, 
predvsem pa I.MS ter sindikalne organiza
cije, da opozore svoje članstvo na ta klub in 
ga pri prizadevanju, nuditi naši mladini in 
delovnemu človeku pravilno fizkulturno vzgo
jo tor razvedrilo v lepi zimski naravi, vse
stransko podpreti. 

Ker pa je ustanovitev tega kluba že goto
va stvar, in da se čim hitreje pride do re
zultatov, se je sklenilo, da se takoj prfstopi 
k nabiranju članstva za ta klub. Prijavite 
•e lahko v Fizkultumem magazinu na Sta-
netovi ulici ter v poslovalnicah Državne za
ložbe v Stanotovi ulici (prej »Naša knjiga«) 
in Prešernovi ulici (prej Mohorjeva knjigar-
ma). 

KOŠARKA V C E L J U 
V naglem razvoju fizkulture v novi Jugo

slaviji je tudi košarka hitro napredovala. Ta 
lepa, hitra igra, ki zahteva od igralca hi
trost, dobro tehnično obvladanje žoge in 
predvsem dobro kondicijo, je med našo mla
dino kmalu našla mnogo ljubiteljev, poseb
no med srednješolci. Medtem ko pred vojno 
ta igra pri n£is skoro sploh ni bila poznana, 
ima danes skoraj vsaka šola svoje igrišče in 
svoje moštvo in reprezentanca Jugoslavije 
spada med najboljše v Evropi. To je rezul
tat pravilne in načrtne vzgoje mladih tek
movalcev in pomoči, ki jo ljudska oblast nudi 
športu. 

Pri nas v Celju košarka ni dosegla tistega 
razvoja, ki bi ga lahko, če smo si odkriti, 
moramo priznati, da je celo malo nazado
vala. Moštvo Kladivarja je bilo lansko leto 
najboljše slovensko moštvo za ligašema Enot
nostjo in železničarjem (Ljubljana), sedaj 
pa je tudi v drugih mestih Slovenije košarka 
hitro napredovala, tako n. pr. v Mariboru, 
in prehitela Celjane. Moštvo Kladivarja letos 
tudi ne bo sodelovalo v slovenski ligi, ker 
se njegovi igralci, ki so vsi dijaki in so v 
počitnicah gradili Avtostrado. niso mogli 
udeležiti izbirnega turnirja, Vsekakor za raz
voj košarke pri nas to ne bo pozitivno, kaiti 
po svoji kvaliteti Kladivar brez dvoma spada 
v slovensko ligo. 

Doslej je bil center zanimanja za košarko 
v Celju na I. gimnaziji, medtem ko se po
sebno sindikalni aktivi niso zanimali za ta 
lepi šport. Potrebno bi bilo, da se posebno 
preko telovadnih dmštev poiščeio talentirani 
igralci, ki bi izpolnili vrste Kladivarja. 7J za
nimivimi tekmami pa bomo dvignili tudi za
nimanje publike za košarke. 

Dijaki I. gimnazije so letos že izvedli svoje 
prvenstvo. Že prva tekma je prinesla prese
nečenje, ko je sedmi razred premagal pr
votnega favorita 8bc razred z rezultatom 
27:26. 8a pa je premagal 7 razred z 19:15. 
Odločilna tekma je bila med 8a in 8bc raz
redom, ki bi si z zmasro lahko osvoiil pr\'0 
mesto. Vendar 8bc tudi tokrat ni pokp.zal efi-
kasne igre in je kljub temu, da so v njesro-
vem mnttvu nastopal,! znani i^rflci kot 
Ramskueler, štiglic. Vehovar in Goričan, igro 
presenetljivo izgubil z visokim rezultatom 
36:19. Najbolišo igro sta pri 8a pokaz.nla Gla
vač in Unferdorben. ki sta z lepimi kontra-
nanadi in s ieumimi meti na ko? največ pri
pomogla k zmaei 8a. Tudi moštvi 6. ir 5. r. 
sta prikazali leno igro in imata nekfitere 
prav dobre poedince, ki pa jim še manika 
vigranost in sis^irnost metov na koš. Prvo 
mesto je dosegel 8a r. z 8 točkami, .sledi 7. r. 
z 6, 8bc r. s 4, 5. r. z dvema in 6. razred 
brez točke. 

V nedeljo 23. oktobra so kojarkaši in od-
bojkaši gostovali v Brežicah nrotj P D Raz-
lagu. Odboikaši, ki so nastopili v postavi 
Mikeln, Arzenšek, štiglič, Rak, Glavač, Un
ferdorben so no nezanimivi iprri zmagali s 
3:1 (15:8, 15:12. 11:15, 15:6). Zanimivejša je 
bila košarkaška tekma. V prvem polčasu se 
Kladivar ni znašel in ni znal prilagoditi svoje 
igre malo ostri, a enostavni igri domačinov, 
ki so se z odličnim Urbančičem na čelu žila
vo branili. Rezultat prvega polčasa je bil 
14:11. šele v drugi polovici so gostje zaigrali 
boljše in preko odličnega Glavača stalno po-
večavali razliko. Končni rezultat je bil 44:19. 
Kladivar, ki je nastopil brez Korberja in Ju-
vanca, je igral v postavi: Glavač (23), Rams-
kugler (11), štiglic (4), Unferdorben (4), Go
ričan (2), Mikeln, Pe tm, Vehovar. 

M L A D I N K S A T E K M A Z A P O K A L 
P E P E T A Z O R N A D E 

R U D A R (Trb.) : K L A D I V A R (Celje) 
3:3 (3:0) 

V četrtek 27. oktobra sta se srečala na Gla-
ziji dva mladinska rivala, ki sta s svojo igro 
dokazala, da gojita prav lep nogomet. Ru
dar, ki je nastopil kompleten ter s svojimi 
najboljšimi igrači je sicer zaradi momenta-
no slabe igre srednjega krilca že v prvih 
osmih minutah zabil tri gole in izgledalo je, 
da bo odšlo domače moštvo visoko poraženo 
iz igrišča. Toda mladinci Kladivarja niso po
pustili, temveč so nenehoma napadali ali 
brez uspeha Rudarjeva vrata. 

Domačini so posebno v drugem polčasu pri
jetno iznenadili. V očitni premoči so igrali 
večji del na nasprotnikovi polovici ter dosegli 
z glavo dva zaporedna gola. Realizatorja sta 
bila Mahkovec in Marinček. Toda kljub stal
nim napadom rezultata niso mogli izenačiti. 

Rudarjevi mladinci so igrali zelo lepo, žal 
so premnogokrat faulirali, kar je kvarilo 
potek igre. Sicer so bili vsi prekrški lažjega 

značaja ali številni. Medtem so pokazali Ce
ljani, da znajo biti boljši od Trboveljčanov 
in bi si zmago na vsak način zaslužili. Pri
kazali so posebno v dmgem delu izredno le
po igro ter smiselne kombinacije. 

Sodil je Brunšek iz Celja prav dobro. 

KLADIVAR (C) : ŽELEZNIČAR (Mbr) 
2:1 (2:0) 

V nedeljo se je odigrala na Glaziji povratna 
nogometna tekma, ki se je končala z istim 
rezultatom ter prav tako zmago Kladivarja, 
kot prva pred 14 dnevi v Mariboru. Topot je 
tudi železničar pomladil svoje moštvo ter na
stopil s petimi mladinci, medtem ko je Kla
divar nastopil s sedmimi. Od liginega mo
štva so i ^ a l i le Klanjšek v vratih, Hojnik. 
Firm in Belcer. Medtem ko Coh, ki se je 
udeležil ping-pong turnirja v Brežicah, ča-
ter odbojčnega turnirja v Kranju, Dobrajc, 
ki še to nedeljo ni imel pravice igranja, niso 
nastopili. Dollnšek ter Petelinek sta upra
vičeno izostala, a Bernard se ni udeležil tek
me iz neznanega vzroka. 

Mladinci, ki so izpopolnili vrzeli so zaigrali 
zelo dobro ter po Marinčeku ter Belcerju vo
dili v prvem polčasu že 2:0. Igrali so kom-
binatorno in imeli precej več od igre. Ma
riborčani so se popravili šele kasneje in 
zmanjšali rezultat. V splošnem sta igrali obe 
moštvi zelo fair in sodnik Orel, ki je sodil 
prav dobro ni imel težkega stališča. Od ma
riborskega železničarja pa je publika mnogo 
več pričakovala. 

Opozarjamo vse nogometaše, da se vrši v 
torek dne 8. novembra t. 1. ob 16. uri popol
dne jesenski cross. Udeležba je obvezna za 
vse nogometaše Kladivarza in F. Aktivov. — 
Zbirališče na Ggaziji. 

Božo Videnšek. 

Sali 
MOŠTVENI BRZOTURNIR 

Okrožni šahovski odbor v Celju razpisuje 
moštveni brzoturnir za prvenstvo celjskega 
okrožja v letu 1949. 

Turnir se bo vršil v Rog. Slatini v nede
ljo dne 13. t. m. s pričetkom ob 9.30 uri v 
Šahovskem domu. Pravico udeležbe imajo 
vsa društva in sindikalni šahovski aktivi v 
celjskem okrožju. I 

Prijave je poslati na Okrožni šah. odbor v 
Celju, kavarna Evropa do 6. novembra. 

O B J A V E 
OBVESTILO 

DES — obrat Celje obvešča vse odjemalce 
električne energije, da bo v nedeljo 6. no
vembra 1949, od 8. do 12. ure prekinjen elek
trični tok zaradi nujnih popravil in čiščenja 
transformatorjev. 

OTVORITEV JAVNE SHRANJEVAL-
NICE ZA KOLESA V CELJU 

Da se odpravi vsako puščanje koles pred 
raznimi lokali, pločnikih, kakor tudi v raznih 
vežah uradnih zgradb v Celju, je MLO — 

1 Uprava javnih nasadov in javnih naprav 
i ustanovila in odprla ob Prešernovi ulici poleg 

mestne tržnice primerno shranjevalnico za ko
lesa. — Občinstvo opozarjamo, da v bodoče 
ne pušča koles na prostorih, kjer je oviran 
promet, ampak da vsak kolesar, ki pride s 
kolesom v mesto po opravkih, odda svoje 
kolo v shranjevalnico, kjer bo varnost koles 
vsestransko zajamčena. Vsako nadaljno pu-

i ščanje koles po mestu kakor na prometnih 
mestih itd. je torej prepovedano in bo nad
zorna oblast vodila strogo kontrolo. 

Uprava shranjevalnice koles 
MLO Celje-mesto 

PRESKRBA INVALIDOV 
Poverjeništvo za trgovino in preskrbo je 

i pod štev. služb, z dne 17. oktobra 1949 iz-
• dalo nalog svoji trgovinski mreži, da imajo 

vojni invalidi, vdove ter vsi zaščiteni po in-
! validskem zakonu, ki se izkažejo s člansko 
[ izkaznico organizacije voji\ih invalidov v 
' vsej trgovinski mreži mesta Celja pri nakupu 
' prednost. 

Nedel jska zdravs tvena služba 
6. novembra 1949: Dr. Fišer Jože, Krži-

šnikova ulica 2. Nedeljska zdravstvena služba 
traja od sobote opoldne do ponedeljka zju
traj do 8. ure. 

POPRAVEK 
V poročilu o mladinskem nogometni tekmi 

Sobota : Kladivar v Soboti se je vrinila po
mota, članek popravljamo v toliko, da tov. 
Leakovška ni poslal v Beograd na tekmova
nje v odbojki OSS, ki • tem ni imel nobe
ne zveze, temveč tov. UriiC Jože. s 

PRODAM kompletno starinsko spalnico in 
sobno kredenco, oreh, dobro ohranjeno. — 
Naslov v upravi lista. 

P R O D A M REPOREZNICO, Babno 16.. 

II. r a z r e d a 1 3 . k o l a 
b o 8 . n o v e m b r a 

P r e m i j a 
3 0 0 . 0 0 0 d i n 

In 3.OO0 d o b i t k o v 
S r e č k e d o b i š pri 

JUGOREKL(!!M 
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